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امید به خانه دار شدن باطرح جهش 

تولید مسکن

گروه خبر //  دبیر قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا از ابلاغیه جدید دکتر وحیدی فرمانده قرارگاه عملیاتی 
مقابله با کرونا به استانداران سراسر کشور خبر داد و گفت: دستور وزیر کشور به برقراری تمهیدات لازم از 
سوی استان های مرزی و دستگاه های ذیربط، در راستای پیشگیری از ورود سویه کرونای لامبدا از کشورهای 

مبداء جهش و یا دیگر کشورهایی که شیوع این نوع از ویروس در آنها مشاهده و گزارش شده، است.
    بابک دین پرست با اشاره به ابلاغیه وزیر کشور به استانداران سراسر کشور در خصوص شیوع روز افزون 

سویه کرونای لامبدا در تعدادی از کشور های جهان و احتمال وجود سویه موصوف در کشور های همسایه و 
نیز امکان انتقال آن به داخل کشور، تصریح کرد: دکتر وحیدی وزیر کشور و فرمانده قرارگاه عملیاتی مقابله با 
کرونا تاکید بر بکارگیری تمهیدات لازم از سوی استان های مرزی و دستگاه های ذیربط، در راستای پیشگیری 
از ورود سویه مذکور از کشور های مبداء جهش و یا دیگر کشور هایی که شیوع این نوع از ویروس در آن ها 

مشاهده و گزارش شده، داشته است.

احمد مرادي  نماینده مردم هرمزگان در 
آئين افتتاح دیواره سنگنوردي بندرعباس :

مسئوليت هاي اجتماعي 
برخي صنايع را بايد 
دائما يادآوري کرد

۵۰ درصد نیاز آبی هرمزگان از طریق 
آب شیرین کن ها تامین می شود

1

1

ادامه در همین صفحه

گــروه خبــر // مهنــدس معروفخانی 
 مدیرعامــل شــرکت فــولاد هرمزگان 
 بــا ســردار ســالاری فرمانده ســپاه 

امام سجاد )ع( دیدار و گفتگو کرد .
  به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ در این دیدار 
مهنــدس معروفخانی ضمن ارائــه گزارش از 
عملکرد شــرکت گفت :اولویت بنده  در فولاد 
هرمزگان توســعه و افزایش ظرفیت تولید و 
همچنین توجه ویژه به  بحث کیفیت  محصول 
می باشد . ما در کنار مباحث تخصصی تلاش 
می کنیم  که دغدغه های کارکنان را رفع کنیم 
و کرامت انســانی را حفظ کنیــم .مدیرعامل 
فولاد هرمزگان با اشاره به اقدامات انجام شده 
در فولاد هرمزگان  در خصوص طرحهای توسعه 
گفت : جلساتی با مسئولین منطقه ویژه اقتصادی 
خلیج فارس  نماینــدگان مجلس و مقامات 
اســتان در مورد تامین زمین  و برق مورد نیاز 
طرحهای توسعه این شرکت برگزار شده است که 
 امیدواریم زودتر به نتیجه برسد و ما بتوانیم این 
طرح ها را شروع کنیم .مهندس معروفخانی با 

اشاره به لزوم تســریع در رفع نیاز های فولاد 
هرمزگان در طرحهای  توسعه تاکید کرد : منافع 
ایجاد طرحهای توسعه متوجه استان و کشور 
خواهد شد.وی تصریح کرد: در راستای حمایت 
و تحقق شعارهای رئیس جمهور محترم مبنی بر 
توسعه و افزایش تولید و اشتغالزایی و ارزآوری  
برای کشــور  ، فولاد هرمزگان در این راستا 
پیش قدم  اســت تا به این امر سرعت ببخشد 
 و با یاری خداوند و همکاری مسئولین بتوانیم 
طرح های توسعه را در فولاد هرمزگان انجام 
دهیم. مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با اشاره 
به منویات  مقام معظــم رهبری در خصوص 
بازیابی اعتماد مردم و اعتماد آفرینی در جامعه 
گفت : جامعه ما نیــاز به یک حرکت جهادی 
و انقلابی دارد و ما همــه تکلیف داریم  و در 
حوزه صنعت و تولید باید تمام تلاش خود را 
در این راستا انجام دهیم  .مهندس معروفخانی از 
فولاد هرمزگان  بعنوان پیشرو در مسئولیت های 
اجتماعــی نام برد و  خاطرنشــان کرد : ما در 
فولاد هرمزگان  در حوزه های مختلف درمان 

و پزشــکی ، اجتماعی و فرهنگی و  ورزشی 
مشارکت بسیار خوبی را در استان داریم و اخیرا 
نیز  در ایام سوگواری اباعبدالله الحسین )ع( ۵۰۰ 
 هزار ماسک را در جهت حفظ سلامتی عزاداران 
محتــرم بیــن هیات هــای مذهبی اســتان 
 توزیع کردیم .ســردار ســالاری فرمانده سپاه 
امام سجاد )ع( استان هرمزگان ضمن تقدیر و 
تشکر از اقدامات شرکت فولاد هرمزگان گفت: 
مــا به مدیران انقلابــی و تصمیم های انقلابی 
نیاز داریم و جامعه مــا به دنبال این نوع نگاه 
و افراد  است . این نوع فعالیتها مخصوص بچه 
های ارزشی اســت که برای ما تکلیف است.  

سردار سالاری تاکید کرد: فعالیتهای شما باعث 
امیدآفرینی در جامعه گردید  و ما تشکر می کنیم 
از جنابعالی به خاطر اینکه نگاه شما  یک نگاه 
انقلابی است و بایستی این نکته را خدمت شما 
 عرض کنم که فعالیتهای صورت گرفته  در همه 
زمینه ها در شرکت فولاد هرمزگان قابل تقدیر 
است . سردار سالاری خاطرنشان کرد : بنا به 
فرمایشــات مقام معظم رهبری رضایتمندی و 
اعتماد آفرینی باید دنبال شود و این فرمایشات 
بعنوان حجت شــرعی بر ما واجب اســت که 
تبعیت کنیم و فعالیتهای خود را بر این اساس 

برنامه ریزی نماییم .

 گروه خبــر // احمد مرادي در آئیــن افتتاح دیوار 
سنگنوردي و خوابگاه کوهنوردان بندرعباس با تشكر 
 از پالایشگاه نفت بندرعباس در ساخت و تكمیل این 
پروژه ها گفت: مســئولیت هاي اجتماعي براي همه 

صنایع و بنگاه هاي اقتصادي یكسان است.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ سوال من این است، چطور برخي 
از صنایع بلافاصله براي انجام مسئولیت هاي اجتماعي در 
صحنــه حضور پیدا مي کنند، اما به برخي صنایع دیگر باید 
دائما یادآوري کرد که در قبال این مردم مســئولیت دارند. 
رئیس مجمع نمایندگان استان گفت: لازم مي دانم از شرکت 

 پالایش نفت بندرعباس تشکر کنم که به الگوي مناسبي براي 
انجام مســئولیت هاي اجتماعي تبدیل شدند. احمد مرادي 
گفت: بارها گفته ام و بازهم با اعتقاد کامل تکرار مي کنم، هر 
چه در حوزه ورزش و آموزش هزینه کنیم سرمایه گذاري 

است و ثمره آن را در سال هاي بعد شاهد خواهیم بود.

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان از 
توقیف ۳ فروند شــناور غیرمجاز صید ترال در آب های 

شهرستان جاسک خبر داد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
اعلام کرد: ۳ فروند شناور غیرمجاز صید ترال از نوع لنج تایتانیک 
در آب های شهرستان جاسک توقیف شده است.  علی صالحی 
تصریح کرد: به منظور صیانت از حقوق عامه و تســهیل زمینه 

فعالیت بیشــتر برای صیادان بومی شهرستان جاسک، با صدور 
دستور قضایی، توقیف شــناورهای غیرمجاز در آب های این 
شهرستان به مأموریت مشترک شیلات، دریابانی و سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی تبدیل شده است.وی با اشاره به تأکیدات ریاست 
محتــرم قوه قضاییه مبنی بر لزوم صیانت از ثروت های ملی در 
دریا و مقابله با صید ترال، بیان داشــت: دادگستری کل استان 
هرمزگان در راســتای عمل به سیاست های ابلاغی و با هدف 

پیگیری حقوق عامه، برخورد قاطعانه و بدون اغماض با افرادی 
را که از طریق صید غیرمجاز، معیشــت مردم و صیادان بومی 
را به خطر می اندازند در دســتور کار ویژه خود قرار داده است.
 رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان در ادامه هم افزایی 
دستگاه های متولی به منظور  نظارت دقیق در خصوص نحوه 
 صــدور مجوز های صید، رفع خلاء هــای قانونی و صیانت از 
محیط زیست دریا را خواستار شد.وی همچنین عنوان کرد: به 
منظور جلوگیری از تخریب محیط زیست و حفاظت از گونه های 
مختلف آبزیان، دســتور ورود اداره کل محیط زیست استان در 

پرونده های صید ترال صادر و ابلاغ شده است.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان :

اولویت فولاد هرمزگان ،توسعه و افزایش ظرفیت تولید است 

احمد مرادي  نماینده مردم هرمزگان در آئين افتتاح دیواره سنگنوردي بندرعباس :

مسئوليت هاي اجتماعي برخي صنايع را بايد دائما يادآوري کرد

توقیف ۳ شناور غیرمجاز صید ترال در آب های جاسک 

در ابلاغيه وزیر کشور به استانداران عنوان شد

تشدید کنترل مرزهای زمینی و دریایی 
برای پیشگیری از ورود لامبدا 

بکارگیری تمهیدات لازم از سوی استان های مرزی و دستگاه های ذیربط، در راستای پیشگیری از ورود کرونای لامبدا از 
کشور های مبداء جهش و یا دیگر کشور هایی که شیوع این نوع از ویروس در آن ها مشاهده شده است 

ادامه از تیتر یک //
  معاون وزیر کشور با اشاره به تاکیدات وزیر کشور نسبت 
 به ورود ویروس کرونا )ســویه لامبدا( به کشــور، گفت: 
پیــش بینی تمهیــدات مراقبتی، کنترلی و پیشــگیرانه، 
آمادگی های لازم در راستای تشدید کنترل های مرزی در 
مبــادی قانونی )فرودگاه ها، پایانه ها، بنادر، مناطق آزاد، 
بازارچه های مشترک مرزی( و همچنین در مرز های زمینی 
و دریایی کشورمان با کشور های همسایه، اتخاذ شود.دبیر 
قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا همچنین از دستور وزیر 
کشور به استانداری های سراسر کشور؛ گفت: حداکثر ظرف 
مدت ۲۴ ســاعت آینده، نسبت به برگزاری جلسه ستاد 
مدیریت بیماری کرونا استان، با حضوراعضای ستاد های 
مدیریت بیماری کرونای شهرستان های مرزی )بصورت 
ارتباط تصویری(، اقــدام و تصمیمات لازم درخصوص 
اجرایی شــدن محور های مورد اشــاره اتخاذ شود.دین 
پرست افزود: تشدید کنترل های مرزی با هدف جلوگیری 
از تردد های غیرمجاز؛ نظارت دقیق و مســتمر در جهت 
رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی مصوب و ابلاغی از 
سوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، پیرامون 
تردد مسافرین، زائرین، رانندگان ترانزیت، ملوانان، اتباع و 
مهاجرین خارجی و سایر تردد کنندگان از مبادی مرزی؛ 
)اعم از مرز هــای زمینی، هوایی، ریلی ودریایی( و پیش 
بینی های لازم درجهت انجام تســت کرونا ازمســافرین 
درمبادی مرزی و در بدو ورود، قرنطینه افراد مشــکوک 
در نقطه صفرمرزی از مواردی هستند که باید اجرا شوند.

در رونوشت ابلاغیه صادره برای ستادکل نیرو های مسلح، 
آمده است، در راســتای اتخاذ تمهیدات مناسب ازسوی 
نیرو های مسلح مستقردر مرز های جمهوری اسلامی ایران 
)اعم از مرز های زمینی، هوایی ودریایی(، به منظورتقویت 
کنترل های مرزی درمبادی قانونی وهمچنین مقابله جدی 
با تردد عابرین غیرمجاز دســتورات لازم صورت گیرد.

همچنین در رونوشــت ابلاغیه صادره خطاب به وزارت 
بهداشت، درمان وآموزش پزشکی، آمده است: درخصوص 

تعیین و ابلاغ مصادیق محدودیت های موردنظر، به منظور 
پیشــگیری از ورود سویه کرونای لامبدا به داخل کشور، 
دراجرای بند )۶( مصوبات چهل و یکمین جلســه ستاد 
ملی مدیریت بیماری کرونا مورخ ۳-۸-۱۳۹۹و صدور 
و ابلاغ دستورالعمل های متناســب، بعنوان دانشگاه های 
علوم پزشکی سطح کشور )با اولویت استان های مرزی( 
ودیگردســتگاه های ذیمدخل، در راستای نظارت دقیق 
براجرای کامل پروتکل های بهداشتی درمبادی مرزی )اعم 
اززمینی هوایی، ریلی ودریایی( دســتورات لازم صادر و 
نتیجه اعلام شود.در ادامه خطاب به وزارت راه وشهرسازی 
و رئیس کمیته حمل ونقل ستاد ملی مدیریت کرونا، آمده 
است: به منظورنظارت سازمان ها وشرکت های وابسته به آن 
وزارت، بر رعایت کامل پروتکل های بهداشتی، درتمامی 
مبادی ورودی وخروجی کشــور )اعم از هوایی، دریایی، 
ریلی و زمینــی(، فرودگاه ها، پایانه ها و ایســتگاه های 
ریلی، جهت مقابله جدی با ورود ســویه کرونای لامبدا، 
به داخل کشور دستورات لازم صورت گیرد.در رونوشت 
این ابلاغیه خطاب به وزارت اموراقتصادی و دارایی آمده 
اســت: به منظور الزام سازمان های وابسته به آن وزارت، 
ازجمله گمرکات ومناطق آزاد وویژه تجاری سراسرکشور، 
به منظور رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی درتمامی 
مبادی ورودی وخروجی کشور )اعم از مرز های هوایی، 
دریایی، ریلی و زمینی(، فــرودگاه ها، پایانه های مرزی 
مناطق آزاد و ویــژه تجاری، جهت مقابله جدی با ورود 
سویه کرونای لامبدا به داخل کشور دستورات لازم صادر 

شود.
   براســاس گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور، 
همچنین خطاب بــه وزارت امورخارجه، آمده اســت: 
صدور ابلاغیه لازم به نمایندگی های جمهوری اســلامی 
ایران، درکشور های جهان وســازمان بین المللی مرتبط 
با موضوع، به منظور رصدآخرین وضعیت شــیوع سویه 
کرونای لامبدا درکشور های متوقف فیه و اعلام مراتب به 
وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی. در رو نوشت 

 ابلاغیه خطاب به وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و
صنایع دســتی، آمده اســت: به منظــور رعایت کامل 
پروتکل های بهداشتی، در راستای اجرای ماموریت های 
مرتبط با آن وزارت واعلام نتیجه صورت گیرد.همچنین 
خطاب به وزارت ورزش وجوانان، آمده اســت: صدور 
ابلاغیه های لازم به روسای فدراسیون های ورزشی، کمیته 
ملی المپیک و...، به منظــور رعایت کامل پروتکل های 
بهداشــتی، در زمان حضور ورزشــکاران کشــورمان 
درمسابقات جهانی وبین المللی، پارالمپیک و...، بالاخص 
درکشور های مبداء جهش وشیوع سویه کرونای لامبدا و 
همچنین برگزاری مسابقات بین المللی وجهانی، در داخل 

کشور و اعلام نتیجه.
  در رو نوشــت ابلاغیــه خطــاب به فرمانــده نیروی 
انتظامی جمهوری اســلامی ایران، آمده اســت به منظور 
تشدیدکنترل های مرزی درمبادی ورودی وخروجی کشور 
)اعم ازمرز های هوایی، دریایی، ریلی و زمینی( وهمچنین 
جلوگیری ازتردد عابرین غیرمجاز؛ جهت مقابله جدی با 
ورود سویه کرونای لامبدا به داخل کشور و نتیجه اعلام 
شــود.همچنین خطاب به جمعیت هلال احمرجمهوری 
اسلامی ایران، آمده اســت: صدور دستورلازم به منظور 
همکاری با وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی، در 
راستای اجرای این ماموریت و اعلام نتیجه به قرارگاه.در 
رو نوشت ابلاغیه خطاب به سازمان حج و زیارت، آمده 
است:، به منظور رعایت کامل پروتکل های بهداشتی، در 
راستای اجرای ماموریت های مرتبط با آن سازمان و اعلام 
نتیجه به قرارگاه.به گــزارش جام جم آنلاین ، همچنین 
خطاب به ســازمان مدیریت بحران کشورآمده است: به 
منظور رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی، در راستای 
اجرای ماموریت های مرتبط با آن سازمان و اعلام نتیجه 
به قرارگاه؛ و همچنین در رونوشت این ابلاغیه آمده است: 
سایر استانداران سراسرکشور و مسئولین ستاد های استانی 
مدیریت بیماری کرونا در راستای تحقق محور های مورد 

تاکید در این ابلاغیه اقدام لازم و متناسب را انجام دهند.

در ابلاغيه وزیر کشور با استانداران عنوان شد

تشدید کنترل مرزهای زمینی و دریایی برای پیشگیری از ورود لامبدا 

گروه خبر // مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان گفت: در حال حاضر 
۵۰ درصد نیاز آبی اســتان برابر ۲۶۰ 
 هزار مترمكعب در شبانه روز از طریق 
آب شــیرین کن ها تامین می شود که 
طی برنامه ریزی های صورت گرفته این 
میزان تا ســه سال آینده به ۷۰ درصد 

خواهد رسید. 
  امین قصمی اظهار داشت: با توجه به افت 
ســطح منابع آب زیرزمینی در هرمزگان 
و کاهــش بارندگی ها، برخــی از مناطق 
شهری و روستایی استان با مشکل کم آبی 
مواجه هســتند که بخشی از این مشکل با 
 احداث آب شــیرین کن ها برطرف شده و 
 بخشــی دیگــر نیز بــا بهره بــرداری از 
آب شــیرین کن های در دســت احداث 

 رفع خواهد شــد. وی با بیان اینکه توسعه 
آب شــیرین کن ها بــرای بهبود وضعیت 
آبرسانی هرمزگان از مهمترین راهبردهای 
آبفای اســتان است، افزود: در همین راستا 
اقدامات بســیار خوبی صــورت گرفته و 
ظرفیت آب شــیرین کن ها طی ســالهای 
اخیر بیش از ۶ برابر شــده و از ۱۵ میلیون 
مترمکعب به ۹۵ میلیون مترمکعب در سال 

رسیده است. 
   وی بــا تاکید بر اینکه اجرای طرح های 
شــیرین ســازی آب دریا فرصتی حیاتی 
 برای رفع بحران آبی اســتان محســوب 
می شــوند، گفت: اگراین پــروژه ها در 
نقاط مختلف اســتان نبــود، به طور یقین 
تابســتان امســال با چالش های جدی 
در تامیــن نیاز آبی اســتان مواجه بودیم.  

قصمی شــمار ســایت های آب شیرین 
کن هرمــزگان را ۴۸ واحــد اعلام کرد و 
 بیان داشــت: در هفته دولت امســال نیز 
 آب شــیرین کن مجتمــع ناهنگ با هدف 
بهره مندی بخش مرکزی مهران)بندرلنگه( 
با سرمایه گذاری بخش خصوصی به میزان 
۱۶۱ میلیارد ریال به بهره برداری رسید. این 
مقام مســوول تصریح کرد: در تلاش برای 
بندرعباس  به  آبرســانی  افزایش ظرفیت 
از طریق آب شــیرین کن ها هستیم و در 
همین راستا نیز قصد داریم ظرفیتی به میزان 
 یکصد هزار مترمکعب در شبانه روز از محل 
آب شــیرین کن یک میلیون مترمکعبی به 
 منابع آبی شهر بندرعباس اضافه کنیم که با 
 تحقــق آن ســهم منابع آبی این شــهر از 
آب شــیرین کن ها به ۸۰ درصد افزایش 

 می یابد. وی خاطرنشــان کــرد: درحال 
 حاضــر طرح هایی شــامل ۱۰ ســایت 
آب شیرین کن به ظرفیت ۲۰ هزار مترمکعب 
در شبانه روز برای تامین آب ۱۰۰ روستا 
در مناطق مختلف اســتان هرمزگان نیز در 
دست اجرا می باشد که با تکمیل این طرح ها 
جمعیتی افزون بر ۷۵ هزار نفر روستایی از 
منابع آب پایدار بهره مند می شوند. به گزارش 
 ایرنا ؛ قصمی ابراز داشت: همچنین با وارد 
مدار شــدن ظرفیت آب شیرین کن ها در 
شهرهای بندرعباس، بســتک، درگهان و 
پارسیان تا پایان سال ۱۴۰۰، افزون بر۶۰ 
 درصد آب اســتان از طریق تاسیســات 
شیرین  سازی تامین و ۴۰ درصد مابقی نیز 
وابســته به آب های سطحی و زیرسطحی 

خواهد بود.

۵۰ درصد نياز آبی هرمزگان از طريق آب شيرين کن ها تامين می شود

در پنج ماهه امسال محقق شد ؛

افزايش1۰۰ درصدی ترانزيت از بندر شهيد رجايی
صفحه 2 را بخوانید

ریا
: د

س 
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مدیرکل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان عنوان کرد
  ۷میلیون دلار سهم صادرات تعاونی ها 

در هرمزگان
  گــروه خبر // مدیرکل تعاون، کار و رفــاه اجتماعی هرمزگان 
از صادرات قابل توجه بخش تعاونی های اســتان با صادرات ۱۰۰ 
میلیون دلاری در ســال ۹۹ و ۷ میلیون دلاری در ۴ ماهه نخست 
ســال جاری خبر داد.هادی ابراهیمی در جمع خبرنگاران در رابطه 
تشریح وضعیت تعاونی های اســتان هرمزگان اظهار داشت: تعداد 
کل تعاونی ها در اســتان هرمزگان ۲ هزار و ۹۹۴ واحد اســت که 
 در این تعاونی ها ۱۴ رشــته شــامل تعاونی های اعتبار، تامین نیاز 
تولید کنندگان، چند منظوره، حمل و نقل، خدمات، ســهام عدالت، 
صنعتی، عمرانی، فرش دســتباف، مسکن، معدنی، و کشاورزی فعال 
هســتند و خدمات ارائه می کند.وی افزود: در تعاونی های اســتان 
یک میلیــون و ۴۱۶ هزار و ۶۶۸ نفر عضو هســتند و ۷۷ هزار و 
 ۸۴۶ نفر اشــتغال در این مجموعه ها ایجاد شــده اســت همچنین 
 تعاونی های استان هرمزگان ۳/۲ درصد کل تعاونی های کشور را تشکیل 
می دهند، که بیشترین تعاونی ها مربوط به شهرستان بندرعباس با هزار 
و ۱۲ تعاونی است.مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان بیان 
کــرد: یکی از مهم ترین اهداف و برنامه های اجرایی مدیریت تعاون 
 در ســال ۱۴۰۰، اتمام و تعیین تکلیف برای واحد های مســکونی 
شــرکت های تعاونی مسکن مهر است، که در تلاش هستیم تا پایان 
ســال جاری آنها را آماده تحویل برای مالکین کنیم.ابراهیمی عنوان 
کرد: در بحث صادرات غیر نفتی تعاونی های اســتان هرمزگان در 
ســال ۱۳۹۹ قریب به ۱۰۵ میلیون دلار صــادرات انجام دادند که 
 شامل کالا هایی چون سنگ گچ، تره بار، ماهی، گچ دانه بندی شده 
می شود که به کشور های امارت، هند، عراق، تایلند و سریلانکا صادر 
شــده است.مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: بخش 
 تعاون ظرفیت عظیمی را جهت توسعه پیش روی استان هرمزگان قرار 
 می دهد و اجرای طرح های تعاونی توســعه اتحادیه های مربوط به 
 فعالیت های صنعتی، دریایی و شیلاتی، تشکیل تعاونی های تسهیلگران و 
تشکیل تعاونی هایی با فعالیت های پیشرو اقتصادی در منطقه جاسک 
 می تواند آینده ای روشــن برای منطقه رقــم خواهد زد.به گزارش 
 مهر ، وی خاطرنشــان کــرد: تعاونی های اســتان هرمزگان موفق 
 شده اند در ۴ ماهه نخست سال ۱۴۰۰ بیش از ۷ میلیون دلار صادرات را 
 به ثبت برســانند که گام موثری در پیشبرد اهداف اقتصادی کشور 

است.

معاون خدمات شهری شهرداری بندرعباس عنوان کرد
احداث» لندفیل بهداشتی « 

در سایت دفن پسماندهای شهر بندرعباس
  گروه خبر // معاون خدمات شــهری شــهرداری بندرعباس از 
احداث فاز نخست»لندفیل بهداشــتی« در سایت دفن پسماندهای 
شهری بندرعباس خبر داد.اسماعیل موحدی نژاد درخصوص احداث 
فاز اول لندفیل بهداشتی پسماند شهر بندرعباس اظهار کرد: این پروژه 
با اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیــارد ریال از محل اعتبارات ملی احداث 
شده است.وی افزود: اغلب شهرها با معضل تولید حجم زیاد پسماند 
شهری روبرو هستند که با توجه به اهمیت مسئله مدیریت پسماندهای 
شــهری، این موضوع نیازمند مدیریت صحیح و کامل است.معاون 
خدمات شهری شهرداری بندرعباس با بیان اینکه این پروژه در دو فاز 
اجرایی می شود، تصریح کرد: احداث سلول دفن بهداشتی شامل دو 
بخش لاگون تبخیری شیرابه با ظرفیت ۲۰۰ و ۴۰۰ مترمکعب در نظر 
گرفته شده است.موحدی نژاد اضافه کرد: این سلول دفن با هدف عدم 
نفوذ شیرابه زباله های دفن شده به زمین، جلوگیری از آلودگی آبهای 
زیرزمینی و فرسایش خاک احداث شده است.معاون خدمات شهری 
شهرداری بندرعباس اشاره کرد: اعتبار مورد نیاز برای این سلول دفن 
بهداشتی در فاز اول ۲۰ میلیارد ریال و از محل اعتبارات ملی تامین 
شده است.وی اضافه کرد: علاوه بر این موضوع، پیگیری لازم جهت 
جذب ۶۰ میلیارد ریال برای توسعه سایت دفن پسماندهای شهر نیز 
انجام خواهد شد.این مقام مسئول با اشاره به تولید روزانه حدود ۳۶۰ 
تن زباله در بندرعباس، ادامه داد: مهمترین گام در مدیریت پسماند، 
مرحله تفکیک از مبدا اســت که منجر به کاهش حجم تولید زباله 
می شود.به گزارش مهر ؛ موحدی نژاد با بیان اینکه نقش شهروندان در 
اجرای موفق طرح تفکیک از مبداء بسیار مهم و اساسی است، ادامه 
داد: از ســال ۱۳۹۷ طرح تفکیک اصولی پسماندهای شهری تحت 
عنوان »طرح تپش« در دستورکار قرار گرفت که نتایج خوبی نیز به 
دنبال داشت اما متأسفانه به دلیل شیوع ویروس کووید ۱۹ و مصوبه 

ستاد کرونا متوقف شده است.

رئيس دانشگاه آزاد اسلامی بندرعباس :
همچنان در انتظار سهمیه واکسن دانشجویان 

دانشگاه های آزاد هستیم
  گروه خبر // رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بندرعباس گفت: وظیفه 
تأمین واکسن برعهده مرکز بهداشت است، سه هفته از زمان درخواست 
واکسن ما می گذرد ولی هنوز خبری از تأمین آن نشده است. احسان 
کامرانی در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: تاکنون حدود ۹۵ درصد از 
کارکنان و هیئت علمی دانشگاه و تعدادی از دانشجویان با فرارسیدن 
موعد واکسیناســیون و براساس شرایط سنی اعلامی دانشگاه علوم 
پزشکی واکسینه شده اند.وی اظهار کرد: اسامی دانشجویانی که هنوز 
موفق به دریافت واکســن نشده اند برای مرکز بهداشت ارسال شده و 
منتظر اعلام تأمین واکسن برای آن ها هستیم.به گزارش خبرنگار دریا؛ 
کامرانی با بیان اینکه وظیفه تأمین واکسن بر عهده مرکز بهداشت است، 
سه هفته از زمان درخواست واکسن ما می گذرد ولی هنوز خبری از 
تأمین آن نشــده است، خاطرنشان کرد:  هرچه زودتر تأمین واکسن 
انجام شــود تا از ابتدای مهرماه کلاس ها به صورت حضوری برگزار 

شود.

فرمانده سپاه امام سجاد)ع( استان:
 سپاه هرمزگان ۱۲ مرکز واکسیناسیون کرونا

 ایجاد کرده است
  گروه خبر // فرمانده ســپاه امام سجاد)ع( هرمزگان گفت: ۱۲ 
مرکز تجمیعی واکسیناســیون در قالب طرح حاج قاسم سلیمانی با 
همکاری ســپاه و بسیج در استان ایجاد شــده است. سردار اباذر 
سالاری افزود: هم اکنون در این مرکزهای واکسیناسیون ۱۸۰ هزار 
دز واکســن به مردم هرمزگان تزریق شــده است.وی بیان داشت: 
روزانه نزدیک به ۱۵۳ تیم پزشــکی در مرکزهای واکسیناســیون 
تجمیعی که ســپاه هرمزگان راه اندازی کرده اســت، فعال هستند.

فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان اظهارداشت: سپاه این آمادگی 
را دارد که در صورت تامین واکســن تعداد بیشتری مرکز تجمیعی 
واکسیناســیون را راه اندازی کند. به گزارش ایرنا ؛ سالاری ادامه 
داد: از ابتدای شیوع ویروس کرونا تاکنون سپاه در کنار کادر درمان 
بوده و به تامین ملزومات بهداشــتی جهت رفع مشــکلات مردمی 

تلاش کرده است.
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خبری
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سرمقاله

  با کلید خوردن طرح جهش تولید مسکن، مردم به خانه دار شدن بعد از گذشت 
هشــت سال امیدوار شدند. سخنگوی هیات رییسه مجلس شورای اسلامی هم از 
تایید طرح جهش تولید مسکن از سوی شورای نگهبان خبر داد و گفت: این قانون 
به زودی توســط رییس مجلس شورای اسلامی ابلاغ خواهد شد.سید نظام الدین 
موسوی با اشاره به فرایند تصویب طرح جهش تولید مسکن اظهار کرد: در ۸ سال 
گذشته اتفاقی که باید در حوزه مسکن می افتاد، نیفتاد و بعضاً حرکت های خوبی که 
در زمینه تامین مسکن در دولت های قبل شروع شده بود، از جمله مسکن مهر که 
حرکت خوبی در جهت تأمین مسکن مردم مخصوصاً طبقات ضعیف تر بود متوقف 
شد و دولت اقدام عاجل و مهمی در زمینه تامین مسکن نداشت. این مسئله به علاوه 
مسائل دیگر موجب شد که ما دچار نقصان و کاستی جدی در زمینه مسکن شویم 
و همین طور موجب شــد قیمت مسکن و زمین با یک جهش غیرقابل باوری در 
سال های اخیر مواجه شود به نحوی که امروز خانه دار شدن برای اقشار زیادی از 
مردم به یک رویا تبدیل شــده است. یکی از نکات و اهدافی که مجلس یازدهم از 
ابتدای شروع به کار دنبال می کرد، تصویب و قانونی برای رفع این نقیصه در جهت 
کمک و حمایت از مردم و فشار ضعیف برای تامین مسکن بود و لذا از سال گذشته 
طرح جهش تولید مسکن در مجلس شورای اسلامی کلید زده شد.بعد از بررسی های 
متعددی که در مجلس شورای اسلامی داشتیم این طرح در صحن به تصویب رسید. 
البته طرح جهش تولید مسکن چندین بار بین مجلس و شورای نگهبان در رفت و 
آمد بود و بعضی از نکاتی که احیانا مغایرت با قانون اساسی و شرع داشت، اینها به 
مجلس برگشت داده شد و مجلس اصلاح کرد و نهایتاً مصوبه مجلس توسط شورای 
نگهبان در هفته اخیر تایید و تبدیل به قانون شد. این قانون به زودی توسط رئیس 
مجلس شورای اسلامی به عنوان قانون ابلاغ خواهد شد و لازم الاجراست. بر اساس 
این قانون، دولت مکلف است بعد از لازم الاجرا شدن این قانون حداقل ساخت یک 
میلیون مسکن در سال را در چهار سال آینده فراهم کند.بر اساس ساختار مصوب 
مجلس، شورای عالی مسکن که ریاست آن بر عهده رییس جمهوری است و دبیری 
آن را  وزیر راه و شهرســازی بر عهده می گیرد. همچنین ۱۱ عضو کابینه، رییس 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی و یک نماینده مجلس هم به عنوان ناظر در این شورا 
عضو هستند.صندوق ملی مسکن نیز در این قانون پیش بینی شده و  منابع متعددی 
در این صندوق متمرکز خواهد شد و رییس هیات امنای صندوق ملی مسکن نیز  
وزیر راه و شهرسازی خواهد بود و تمهیدات لازم برای تأمین منابع مالی این قانون 
هم در نظر گرفته شده است.وی با اشاره به موظف شدن بانک های کشور بر اساس 
قانون جهش تولید مسکن گفت: بانک های کشور باید سالانه حداقل ۲۰ درصد از 
تسهیلات خود را به ساخت مسکن اختصاص دهند که البته سود این تسهیلات در 
آینده مشخص خواهد شد.موسوی درباره قیمت مسکن که بخش بیشتر آن را زمین  
مشخص می کند، عنوان کرد: زمین های دولتی که در اطراف شهرها یا نقاطی که برای 
شهرسازی و توسعه شهرسازی در نظر گرفته شده و در اختیار سازمان ها و نهادهای 
دولتی اســت، باید این زمین ها در اختیار وزارت راه و شهرسازی جهت ساخت 
مسکن قرار گیرد. البته زمین هایی کشاورزی و زیست  محیطی دراین حیطه قرار 
نمی گیرد.این زمین ها به صورت ۹۹ ساله در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار 
می گیرد تا برای ساخت مسکن اقدام شود. همچنین برای تأمین مصالح ساختمانی 
مانند سیمان و فولاد قرار است از طریق بورس تامین شود و  افراد می توانند آن را 
پیش خرید کنند. تأکید مجلس  آن اســت که دولت در اجرای قانون جهش تولید 
مسکن به پیوست های فرهنگی، مذهبی و زیست محیطی در ساخت شهرک های 

جدید توجه کند تا مشکلی ایجاد نشود.
    علی زارعی

اميد به خانه دار شدن باطرح جهش توليد مسکن

نماینده ولی فقيه در هرمزگان عنوان کرد 

صحیفه سجادیه؛ تفسیری معصومانه از قرآن کریم 
گروه خبــر // نماینــده ولی فقیه در 
هرمزگان صحیفه سجادیه را تفسیری 
معصومانه از قرآن کریم دانست و بیان 
کرد: امام سجاد)ع( حقایق قرآن را در 

قالب دعا بیان کردند. 
   حجت الاســلام  والمســلمین محمــد 
عبادی زاده ، نماینده ولی فقیه در اســتان، 
در نشســت مجازی »مرجعیت علمی امام 
ســجاد)ع(« که با حضور علمای شــیعه 
و اهل ســنت به میزبانــی دفتر امام جمعه 
 شهرستان بندرلنگه برگزار شد، اظهار کرد: 

امام سجاد)ع( شــخصیتی کم نظیر داشتند. 
 دعاهایــی از نبــی مکرم اســلام)ص( و 
ائمه هدی وارد شــده اما سبک و سیاق و 
نوع ادعیه ای که از سیدالساجدین)ع( وارد 
شــده قدری متفاوت است.وی افزود: امام 
سجاد)ع( با توجه به شرایط زمان که باعث 
شده بود آن حضرت در تقیه باشند و نتوانند 
بســیاری از موارد را به طور صریح اعلام 
کنند، مســائل اجتماعی، سیاسی، فکری، 
تربیتی و انسان سازی را در قالب دعا مطرح 
می کردند. کادرسازی و تربیت نیرو که شاکله 

و بن مایه های دانشــگاه امام باقر)ع( و امام 
صادق)ع( را تشکیل داد از دیگر اقدامات 
امام سجاد)ع( در دوران خفقان حکام ظلم 
و جور بود.نماینــده ولی فقیه در هرمزگان 
تصریح کرد: صحیفه سجادیه سرمایه بسیار 
ارزشــمندی است که تنها متعلق به شیعه و 
حتی مسلمانان نیست بلکه متعلق به بشریت 
اســت و لذا هرکسی با هر دین و مذهب و 
عقیده ای اگر با ادعیه امام سجاد)ع( مواجه 
شود می تواند قدر و منزلت آن را درک کند.

عبادی زاده عنوان کرد: روح تعالیم صحیفه 

ســجادیه منطبق با قرآن بوده و مخاطب 
دعاهای امام سجاد)ع( فطرت بشر است و 
از این رو صرف نظر از هر دینی، جان های 
تشنه را به سمت خود جذب می کند. صحیفه 
سجادیه تفسیری معصومانه از قرآن کریم 
بوده و امام سجاد)ع( حقایق قرآن را در قالب 
دعا بیان کردند.وی بیان کرد: از آنجایی که 
مخاطب روایات، مردم بودند، پیامبر)ص( و 
ائمه)ع( به اندازه درک مردم سخن می گفتند 
اما در دعــا که مخاطب، خدای متعال بود، 
لذا عالی ترین معــارف عرفانی را می توان 

در کلمات نبی مکرم اســلام)ص( و امامان 
معصوم)ع( مشاهده کرد.به گزارش ایکنا ، 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان در پایان یادآور 
شد: به تعبیر امام راحل)ره( صحیفه سجادیه 
قرآن صاعد است و ما برای ترویج و صدور 
اسلام به سراسر جهان باید با ادبیات صحیفه 
سجادیه که زبان فطرت همه انسان هاست با 

جهان سخن بگوییم.

دانشگاه  ســخنگوی   // خبر  گروه 
گفت:  هرمــزگان  پزشــكی   علوم 
 ذخیره واکســن اســتان هرمزگان 
تابع ســبد واکسیناسیون کشوری 

است. 
سینوفارم برای دوز اولی ها وارد کشور بیش از یک ماه اســت که فقط واکسن نوروزیان در جمــع خبرنگاران افزود:     بــه گزارش ایســنا ؛ دکتــر فاطمه 

شده است و طبیعی است که استان هایی 
مثل استان هرمزگان با توجه به سرعت 
بســیار خوب تزریق واکسن و استقبال 
بهتر مردم نسبت به سایر استان ها برای 
دریافت واکسن، دپو و ذخیره واکسن از 

قبل وجود ندارد.

گروه خبر // مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با اشاره به افزایش 
۲8 درصدی صادرات کالاهای کانتینری از بندرشهید رجایی در پنج 
ماهه سال جاری گفت: طی این مدت 189 هزار و TEU 1۲9 کانتینری 

از این بندر به کشورهای مقصد صادر شده است.
   به گزارش خبرنگار دریا ، »علی رضا محمدی کرجی ران«در تشریح فعالیت 
پنج ماهه بندر شــهید رجایی درحوزه کانتینری اظهارداشت: از ابتدای سال 

جاری تا پایان مردادماه ۱۸۹ هزار و TEU ۱۲۹ کانتینر ازبندر شهیدرجایی  
صادر شده که در همسنجی با مدت مشابه سال قبل آمارها رشد ۲۸ درصدی 
را نشــان می دهد . وی با بیان اینکه  درمیــزان واردات کالاهای کانتینری 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته)۹۹( تغییری حاصل نشده است گفت :میزان 
واردات کالای کانتینری در بندر شهید رجایی طی مدت یاد شده ۱۷۲ هزار و 
TEU ۱۸۲ کانتینر بوده است. مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهیدرجایی 

افزود: همچنین طی این مدت به میــزان ۱۱۲ هزار و TEU ۸۲۷ کانتینر 
ترانزیت صورت گرفته که نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش قابل توجه 
۱۰۰ درصدی را نشان می دهد. محمدی کرجی ران اضافه کرد: در پنج ماهه 
نخست امسال نیز ۶۷۵ کشتی کانتینری به بندر شهید رجایی تردد داشته است 
که نسبت به مدت مشــابه سال قبل ۳ درصد افزایش به ثبت رسیده است . 
بندر شهید رجایی بعنوان بزرگترین بندر کانتینری کشور با ظرفیت سالانه ۶.۵ 
میلیون TEU یکی از بنادر مهم منطقه بشــمار می آید. این بندر تجاری با 
دارا بودن ۱۰ پســت اسکله کانتینری در مجموع به طول ۲ هزار و ۵۰۰ متر 
با بهره گیری از تجهیزات پیشرفته بندری مهمترین بندر تجاری کشور و یکی 

از کانونهای مهم تجارت دریا برد منطقه ای و بین المللی قلمداد می شود .

در پنج ماهه امسال محقق شد ؛

افزایش1۰۰ درصدی ترانزیت از بندر شهید رجایی

 گروه خبر // دیواره ســرعت ســنگنوردی و 
مجموعه آموزشــی رفاهی کوهنوردی استان 

هرمزگان به بهره  برداری رسید. 
  آییــن افتتــاح و بهره بــرداری دیواره ســرعت 
سنگنوردی بندرعباس و مجموعه آموزشی رفاهی 

کوهنوردی استان به مساحت ۶۰۰ مترمربع با حضور 
رئوفی معاون سیاسی امنیتی استانداری، آشوری و 
مرادی نمایندگان مردم اســتان در مجلس شورای 
اسلامی، امیاری مدیرکل ورزش و جوانان استانی و 
جمعی از مسئولین استانی و شهرستانی در مجموعه 
ورزشــی هفت تیر بندرعباس برگزار شــد.متولی 
ورزش و جوانان استان هرمزگان در آیین افتتاح و 
بهره برداری دیواره سرعت سنگنوردی بندرعباس 
اظهار کرد: طبق هماهنگی هایی که هیات کوهنوردی 
استان با فدراسیون انجام داد، هرمزگان به عنوان قطب 
استعدادیابی سنگنوردی کشور تبدیل خواهد شد و 
امیدوارم بتوانیم ظرفیت استعدادیابی سنگنوردی را 

در سطح استان را  بالاتر ببریم.

  محمود رضا امیاری با تقدیر از زحمات ریاســت 
 هیات کوهنوردی اســتان اظهار کــرد: باتوجه به 
استعداد های بسیار خوبی که در رشته سنگنوردی 
وجود دارد امیدواریم شاهد موفقیت های چشمگیری 
در این زمینه باشــیم.وی بیان کرد: دیواره سرعت 
ســنگنوردی کــه در مجموعه ورزشــی هفت تیر 
بندرعباس قــرار دارد به ارتفاع ۱۵ متر و به عنوان 
یکی از دیواره های اســتاندارد جنوب ایران است 
و این دیواره براســاس اســتانداردهای فدراسیون 
کوهنوردی و صعودهای ورزشی کشور ساخته شده 
است.مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان با اشاره به 
اینکه ورزشکارانی در سطح ملی و جهانی در رشته 
ســنگنوردی داریم که مقام های گوناگونی کسب 

کرده اند، بیان کرد: امیدواریم بازهم در ســطح ملی، 
آسیایی و رقابت های جهانی ورزشکاران هرمزگانی 
مقام کســب کنند و با کشف استعداد های خوب در 
این زمینه شــاهد حضور قهرمانانی  در عرصه های 

مختلف ورزشی باشیم.
  به گزارش ایســنا ؛ وی با بیــان اینکه این دیواره 
با هزینــه ۲۰ میلیارد ریال از منابع اســتانی اداره 
کل ورزش و جوانــان و حمایت پالایشــگاه نفت 
بندرعباس به بهره برداری رسید، خاطرنشان کرد: این 
دیواره قابلیت استفاده رشته های تمرینی سرعت و 
پرورش حوزه قهرمانی را دارد و در راستای افزایش 
سرانه ورزشی استان و توسعه رشته سنگنوردی به 

ظرفیت های آن اضافه شده است.

دیواره استاندارد سنگنوردی در بندرعباس به بهره برداری رسید

پشت پرده سياست 

  
 رضايت سرباز از عنابستانی و احضار 2۰ نفر درباره فايل صوتی ظريف

 ســخنگوی جدید قوه قضاییه پا به اولین نشست خبری خود گذاشت.  ذبیح ا...
خداییان  در این نشســت گریزی به موضوعات جنجــال برانگیز چند وقت قبل 
همچون  انتشــار فایل صوتی محرمانه ظریف و پرونده عنابستانی زد. به گزارش 
میزان خداییان در پاســخ به ســوالی درباره آخرین جزئیات پرونده افشای فایل 
صوتی ظریف، از احضار حدود ۲۰ نفر در این باره خبر داد:» در خصوص انتشار 
این فایل صوتی، پرونده ای در دادسرای عمومی و انقلاب تهران تشکیل شد. جهت 
مستندسازی پرونده و جمع آوری دلایل و مدارک مبنی بر توجه اتهامات به متهمان، 
تعداد زیادی از افراد که به طور مستقیم یا غیر مستقیم دسترسی به این فایل صوتی 
داشــتند )شــاید بیش از ۲۰ نفر( به عنوان مطلع احضار شدند و از آن ها تحقیق 
به عمل آمد. بر همین اســاس دلایل و مدارکی جمع آوری شــد و پرونده آماده 
طی مراحل بعدی اســت و طبق سوالی که از دادسرای تهران داشتم طی روز های 
آینده نســبت به احضار متهم یا متهمان پرونده اقدام خواهد شــد. « وی همچنین  
 درباره فیلم های اوین با اشــاره به این که  تصاویر پخش شده مربوط به ماه ها و 
سال هاست که کنار هم قرار گرفته و نباید تصور شود که هر روز در زندان ها این 
حوادث اتفاق می افتد، افزود : ما نباید تخلف چند سرباز وظیفه یا کارمند متخلف 
سازمان زندان ها را به پای همه کارکنان زحمتکش سازمان زندان ها بنویسیم.وی 
دربخش دیگری از ســخنان خود به موضوع پرونده علی اصغر عنابستانی اشاره 
کرد و در خصوص سرنوشــت این پرونده گفت: » همان طور که استحضار دارید 
در این خصوص پرونده ای در دادسرای عمومی و انقلاب تهران تحت عنوان تمرد 
از دستور مأمور انتظامی و ایراد ضرب نسبت به مأمور تشکیل شد. این پرونده با 
کیفرخواست به دادگاه ارسال شد. دادگاه در خصوص برخی اتهامات حکم برائت 

متهم را صادر کرد. 
  درباره ایراد ضرب بدون آثار، حکم محکومیت در مرحله بدوی صادر شد که با 
اعتراض دو طرف، پرونده به مرجع تجدید نظر ارجاع شد. در مرحله تجدیدنظر، 
شاکی راجع به شکایت خود اعلام گذشت کرد و هم اکنون پرونده در مرجع تجدید 
نظــر قرار دارد و منتظر تصمیم این مرجع هســتیم.« اما فارغ از این پرونده های 
جنجالی، یکی از مسائل مهمی که سخنگوی دستگاه قضا به آن اشاره کرد اقدامات 
مهم این دستگاه در راستای کاهش اطاله دادرسی بود که خداییان به یک مورد از 
نتایج این اقدامات اشــاره کرد:» در ابتدای سال ۱۳۹۹ میانگین زمان رسیدگی به 
پرونده ۱۱۰ روز بوده است، در پایان سال ۱۳۹۹ به حدود ۹۳ روز رسیده است و 
ظرف همین مدت میانگین به ۸۳ روز کاهش پیدا کرده و این نشانگر آن است که 
روز به روز از اطاله دادرســی کاسته شده و خواهد شد.« همچنین حجت الاسلام 
محسنی اژه ای رئیس دستگاه قضا در جمع قضات دادسرا و دادگاه عالی انتظامی 
قضــات حضور یافت و بر لزوم یکپارچه ســازی و هماهنگی فعالیت بخش های 
نظارتی درون دستگاه قضا نیز تأکید کرد و این کار را در جهت بهبود نظارت مؤثر 
دانست. اژه ای در بخش دیگری از سخنانش با بیان این که بعضی از آلودگی ها قابل 
تحمل نیست، بر تسریع در رسیدگی به این موارد تأکید کرد و گفت: وقتی گزارش 
و مسئله ای مطرح می شود باید فوری به آن رسیدگی شود تا صحت یا نادرستی آن 

مشخص و تعیین تکلیف شود. 

روايت امير عبداللهيان از آينده مذاکرات وين و روابط با عربستان 
وزیرخارجــه کشــورمان در گفت و گوی اخیر خود  دورنمایی از سیاســت ایران در 
مذاکرات وین ارائه کرد، گریزی به شــرق زد و از اجلاس شانگهای و قرار داد ۲۵ ساله 
ایران و چین سخن گفت. امیر عبداللهیان همچنین گزارشی از آخرین روند مذاکرات ایران 
و سعودی داد و توضیحی هم در خصوص حواشی به وجود آمده در اجلاس بغداد ارائه 
کرد. در ادامه بخش های مهم اظهارات حسین امیر عبداللهیان رئیس دستگاه دیپلماسی 

کشورمان را به گزارش ایرنا می خوانید:
* ما به نماینده اتحادیه اروپا شفاف گفتیم که ادبیات تهدید برای ملت ایران نتیجه ای در 
بر نخواهد داشت و اگر این طوری ادامه دهند این برای دولت سیزدهم سازنده نیست و 
جمهوری اســلامی ایران از هرگونه مذاکره که بر آن منطق حاکم باشد، استقبال می کند. 
مذاکرات  باید برای ملت ایران دستاورد ملموسی داشته باشد، مذاکره یکی از ابزارهای 
دیپلماسی اســت و انتظار داریم طرف مقابل ما اتلاف وقت نکند زیرا کسی آن را نمی 

پذیرد.
* در اجلاس آینده شانگهای  رئیس جمهور شرکت خواهد کرد و این سفر مهم از  اکنون 

در حال برنامه ریزی است. 
* یکی از برنامه های اصلی ما پیگیری اجرای موافقت نامه همکاری های جامع ۲۵ ساله 
ایران و چین است و در سفر دکتر لاریجانی به پکن بنده از نزدیک شاهد به بار نشستن 
این توافق نامه مهم بودم و ما در وزارت امور خارجه برای اجرایی شــدن این موافقت 

نامه را پیگیری می کنیم.
* ) درخصوص گرفتن عکس یادگاری با ســران کشورهای منطقه در اجلاس بغداد(: 
در این عکس من در جایی قــرار دارم که فکر می کنم جایگاه واقعی ایران در اجلاس 

بغداد بوده است.
* ) با اشاره به گفت وگوهای ایران و عربستانی در ماه های گذشته(: در اجلاس بغداد با 
وزیر امور خارجه عربستان گفت وگو هایی صورت گرفت و طرف سعودی نیز تبریک 
گفت و اشــاره داشت که با استقرار دولت جدید ارتباطات خود را با ایران آغاز خواهیم 
کرد، اما در این ســفر و اجلاس مذاکراتی با سعودی ها انجام نشد. در همین زمینه ایرج 
مسجدی سفیر کشورمان در بغداد اعلام کرد »ما تاکنون سه دور مذاکره با طرف سعودی 

داشته ایم و دور چهارم در پی تشکیل دولت جدید ایران برگزار خواهد شد« .
پژمانفر: 3 شکايت از روحانی به قوه قضاييه ارجاع شد

نصرا... پژمان فر نایب رئیس کمیســیون اصل ۹۰ مجلس از ورود کمیســیون اصل ۹۰ 
به بحث ترک فعل مســئولان ســخن گفت و از ارجاع سه شــکایت این کمیسیون  از 
رئیس جمهور ســابق به قوه قضاییه خبر داد:» در کمیسیون پرونده های متعددی در این 
زمینه تشکیل شده که برخی از آن ها به دستگاه قضا برای رسیدگی بیشتر ارجاع شده و 
برخی نیز در حال تکمیل شدن است.« به گزارش تسنیم  وی افزود:»  تاکنون ۲ پرونده 
درباره این موضوع از سوی کمیسیون به قوه قضاییه ارسال شده است. اولین پرونده درباره 
موضوع بورس و دومین پرونده درباره مداخلات ارزی از ســوی برخی افراد در دولت 
گذشــته و به ویژه آقای روحانی رئیس جمهور سابق بود. پرونده دیگری در کمیسیون 
درخصوص بحث مسکن و ترک  فعل هایی که از سوی مسئولان دولت گذشته رخ داده 
تشکیل شده که در روزهای آینده با اتمام کارهای کارشناسی بر روی این پرونده آن را 

به قوه قضاییه ارجاع خواهیم داد.«  
 

تازه های مطبوعات
آفتاب يزد- این روزنامه با تیتــر »برند ظریف« به نقش او در وزارت خارجه 
دولت روحانی پرداخت و نوشــت: ظریف جایگاه وزیر و وزارت خارجه را در 
نزد افکار عمومی ارتقا داده و هرکس چه الان و چه بعدها بر این مسند بنشیند 
مردم او را با ظریف مقایســه می کنند، زیرا مهــارت و دانش ظریف و انتقادات 
بی رحمانه ای که طی این ســال ها از او شــد، خواه ناخواه ظریف را به معیار و 

 میزانی برای سنجش افراد  تبدیل کرده است.
 وطن امروز- این روزنامه در گزارشــی با اشاره به آثار و تبعات جانی و مالی 
۲۰ ســال حضور آمریکا در افغانستان نوشــت: آمریکا هم اکنون از خروج از 
افغانستان می گوید، آن هم در شرایطی که ساختارهای اساسی یا شکست  خورده 
 یــا نیمه کاره رها شــده اند. بســیاری از تحلیلگران بر ایــن عقیده اند خروج 
آمریکا از افغانســتان، آغاز جنگ داخلی است؛ جنگی که سایر دستاوردهای 
نصفه و نیمــه آمریکا در زمینه تحصیل، حقوق زنان و بهداشــت را نیز از بین 

خواهد برد.
انعکاس

تابناک مدعی شــد  :  روز گذشته بهرام عین الهی وزیر بهداشت دولت سیزدهم، 
دکتر علی نمکی را به عنوان مشاور و دستیار امور ویژه خود انتخاب کرد. پس 
از این انتصاب برخی رســانه ها مدعی شدند که علی نمکی فرزند سعید نمکی 
وزیر بهداشــت دولت دوازدهم است، اما واقعیت این است که دکتر علی نمکی، 
عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی هیچ نسبتی با سعید نمکی ندارد و خود 
او نیز در گفت وگویی این موضوع را تکذیب و تشابه اسمی با فرزند وزیر سابق 

بهداشت را علت ایجاد این شایعه اعلام کرد.
فرارو مدعی شــد  : علیرضا پناهیان واعظ و خطیب مشهور به تازگی در یکی 
از ســخنرانی های خود از وضعیت تبلیغات در جبهه موســوم به انقلاب انتقاد 
کرده اســت. او از این که پست ها و اظهار نظرهای فعالان اصولگرا و انقلابی در 
شــبکه های اجتماعی کمتر دیده می شــود ناراضی است.  پناهیان در این باره 
حتی می گوید: »به جای تعقیبــات نماز، صفحات انقلابی در فضای مجازی را 

لایک کنید.«
2۶ميليون دلار از خسارت هواپيمای اوکراينی در حال پرداخت است

یــک منبع آگاه بــه اقتصاد آنلاین گفت که  پرداخت بخشــی از خســارت 
 ۲۰۰ میلیــون یورویــی هواپیمــای اوکراینی در حال انجام اســت و برخی 
 خانواده های جان باختگان حادثه خسارت ۱۵۰ هزار دلاری یا معادل یورویی را 
 دریافت کــرده انــد:» از مجموع خســارت هواپیمای اوکراینــی که ۲۰۰ 
 میلیون یورو در نظر گرفته شــده، بخشــی متعلق به خانــواده های قربانیان 
 این حادثه اســت. با توجه به این که در این حادثــه ۱۷۶ نفر جان باختند و 
 بــرای هر نفــر ۱۵۰ هــزار دلار غرامت پیش بینی شــده اســت؛ مجموع 
غرامت هایی که باید به خانواده ها پرداخت شــود به ۲۶ میلیون و ۴۰۰ هزار 
دلار می رســد که در سال ۱۴۰۰ پرداخت این بخش از غرامت ها آغاز شده 

است. «

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

ذخیره واکسن هرمزگان تابع سبد کشوری است
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آگهی مزایده ) نوبت اول (
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستری بندرعباس به موجب پرونده اجرائي 9900903 در خصوص دعوي تقسيم ماترک مرحوم عباس باسره فرزند 

علي مابين وراث قانوني مندرج در اجرایيه پرونده کلاسه فوق ملك مسکوني ذیل به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود .
خلاصه گزارش ارزیابی :

مورد بازدید عبارت است از خانه ویلائی به نشانی بندرعباس درخت سبز پشت مسجد صاحب الزمان کوچه دلاوران شش که حسب ملاحظه مدارک 
ابرازي و موجود در پرونده مساحت عرصه آن 198/ .3 متر مربع بوده که ميزان 17/2 مترمربع آن در مسير اصلاحات قرار دارد. اعياني ملك مورد نظر داراي 

اسکلت بنائی غير مسلح با قدمت بالا دارای سقف چوبي و درب و پنجره فلزی و کف حياط با پوشش موزائيك ميباشد. ملك مورد نظر حسب ملاحظه مدارک ابرازي ثبت نشده 
است. حسب اظهارات آقاي جعفر باسره ملك فاقد سند مالکيت ميباشد. در خصوص سند مالکيت ملك مدارک و مستنداتی نيز به رویت نرسيد. ملك مورد نظر بين وراث قرار دارد 
و در زمان بازدید شخصی که خود را خانم زهرا کاویانی و همسر مرحوم عباس باسره معرفی کرد اظهار داشت که ملك تحت اجاره نميباشد و اینجانب در ملك سکونت دارم. نظریه 
کارشناسی : با عنایت به موقعيت ، مساحت و سایر پارامترهاي کارشناسی و صرف نظر از احراز اصالت و صحت اسناد و اثبات هرگونه مالکيت و انتساب آن به هر شخص حقيقي و 
حقوقي و فارغ از موارد بازداشتی ورهني و نداشتن احتمال هرگونه مغایرتهاي مربوطه به حدود ثبتي و نداشتن هرگونه منعي از جهات قانوني ، حقوقي و شرعي جهت معامله و عدم 
دیون و بدهي هاي احتمالي بابت ماليات و عوارض و جرائم و غيره به بانك ها و اشخاص حقيقي و حقوقي و سایر بدهي هاي مشابه و تعهدات و دیوني که ممکن است وجود داشته 
باشد و چنانچه ملك بلا معارض و نيز غير اوقافي باشد، ارزش پایه ملك ویلائي فاقد سند با احتساب عرصه باقي مانده و اعياني و دیوارکشي و محوطه سازي و انشعابات جمعا به 

مبلغ 5/450/000/000 ریال جهت انجام مزایده برآورد و اعلام ميگردد.
فروش نقدی است . و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یك ماه مي باشد . 2- کليه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبيل و از هر جهت به عهده خریدار است. 3- پيشنهاد دهندگان 
باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگي اجراي احکام مبلغ 10% مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره 2171295409008 نزد بانك ملي شعبه 
دادگستري تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند . 4- اجرای احکام در رد یا قبول پيشنهاد مختار است . 5- مزایده در روز یك شنبه ساعت 11 صبح مورخ 1400/06/28 
در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس واقع در رسالت جنوبی کوچه فتح المبين مجتمع قضائي شهيد بهشتي بصورت حضوری به عمل مي آید و برنده 

کسي است که بالاترین قيمت را پيشنهاد نماید .
 6- در صورتيکه برنده تا یك ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خود داری نماید مسئول کسر احتمالي قيمت و خساراتي که از تجدید مزایده حاصل 
شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استيفا ميشود و سپرده تا تعيين کسر قيمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضيان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بيشتر می توانند 

به شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بندرعباس مراجعه نمایند. 

فخرالدین افضلی - دادورز شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بندر عباس

آگهی حصروراثت
آقا عادل ملائی فرزند مرحوم محمد اهل و ســاکن شهردشــتی طی دادخواستی اعلام داشتند که مرحوم پدرم شادروان محمد ملائی فرزند 

عبدالرحمن به شماره 4709905002 در تاریخ 1400/5/18 در اقامتگاه خود به رحمت خدا رفته و وارث حين الفوت وی عبارتند :
1- زليخا دبان و دو فرزند پسر بنامهای عادل ملائی به شماره ملی 4700094443 وآقای محمود ملائی فرزند محمد به شماره ملی 4700305717 
و دو دختر بنامهای عاشيه به شماره ملی 470007134 و عاطفه ملائی به شماره ملی 4700131111 همگی فرزند محمد می باشند ولاغير . دارایی 

او هنگام فوت بيش از پانصد ميليون ریال و نامبرده دارای مذهب شافعی بوده است .

                         حسین اصرافی- رئیس شورای حل اختلاف دشتی

آگهی تحدید حدود اختصاصی
نظر به اینکه عمليات تحدید حدود ششدانگ یك قطعه زمين محل شارع متروکه دارای پلاک 10943- اصلی به مساحت 29/51 متر مربع مورد تقاضای 
آقایان عبدالخالق و عبدالجليل شهرت هر دو عبدل پور ملاحی فرزندان محمد واقع در محله سرریگ بخش یك بندرعباس ، برحسب درخواست کتبی 
متقاضی ، تحدید حدود اختصاصی در مورخه 1400/07/09 راس ساعت 8 صبح در محل بعمل خواهد آمد . اینك به موجب این آگهی به استناد ماده 14 
قانون ثبت ، ازمتقاضی و کليه مجاورین دعوت می گردد که در تاریخ و ساعت مقرر در محل حضور به هم رسانند . واخواهی مجاروین نسبت به حدود 
وحقوق ارتفاقی ، از تاریخ تنظيم صورتمجلس تحدیدی ظرف مدت 30 روز پذیرفته خواهد شد ومعترض می تواند به استناد تبصره 2 ماده واحده 
قانون تعيين و تکليف پرونده های معترضين ثبتی که فاقد سابقه بوده ویا اعتراض آنها درمراجع قضایی از بين رفته است مصوب 1373/2/25 وماده 86 
آیين نامه قانون ثبت، می بایست ظرف مدت یکماه پس از اعتراض به مراجع قضایی مراجعه وتقدیم دادخواست نمایند وگواهی تقدیم دادخواست را 

به این اداره ارائه نمایند ، در غير این صورت این اداره مطابق مقررات نسبت به ادامه عمليات ثبتی اقدام خواهد نمود . 
1400/324 م/الف-  تاریخ انشار:1400/06/11

ابوالحسن دستوری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

گاه هرمز جنوب شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 6079 و شناسه ملی 10800088671  آگهی تغییرات شرکت پ
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ1400/04/13 تصميمات ذیل اتخاذ شد : - شرکت مذکور در تاریخ فوق منحل اعلام وآقای ایمان 
اثنی عشری به شماره ملی 0082727651 برای مدت 2 سال به سمت مدیر تصفيه انتخاب گردید. نشانی محل تصفيه : شهرستان بندرعباس ، بخش 
مرکزی ، دهستان ایسين ، روستا شهرک صنعتی شماره 1، محله شهرک صنعتی شماره 1 ، خيابان اصلی ، خيابان سعدی ، پلاک 9.005 ، طبقه همکف 

کدپستی 7933198166 می باشد . )1184123(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

نگاهی به خطرات دریانوردی در بندر تاریخی خمیر

گروه گزارش//  دریانوردی و ســفرهای دریایی 
هم همانند بسیاری از مشاغل دیگر دارای منافع 
و خطراتی می باشــد و دریا به همان اندازه که 
برای دریانشینان منافعی ایجاد می کند، خطراتی 

نیز برای آن ها دارد . 
  طوفــان هــای ناگهانی، عــدم آگاهی برخی 
 از ناخدایــان در هدایت کامل لنج، شکســتگی 
لنج هــا در ســفرهای دریایی در اثــر کارکرد 
 زیــاد، حمل بیــش از حد بار، عــدم آگاهی از 
جریان های زیر آب و شدت آن ها و غیره باعث 
می گردد تا بسیاری از لنج ها در مسیر غرق شوند. 
 در بندرخمیر هم همانند بســیاری از بنادر ایران 
لنج های غرق شــده زیادی وجود دارد. اما چون 
بندرخمیر  دریانوردان  دریایی  بیشتر ســفرهای 
 بــه مناطق همجوار و کشــورهای حوزه جنوبی 
خلیج فارس بوده اســت، هماننــد بنادری مانند 
کنگ نبودند که در اقیانوس هند و یا ســفرهای 
دریایی به هند و آفریقا شــناورهای چوبی خود 
را از دســت بدهند. با تحقیقات بــه عمل آمده 
مشخص گردید که بیشتر لنج های بندرخمیر در 
نزدیکی جزیره ابوموسی غرق شده اند. در نزدیکی 
جزیره ابوموسی چون شیب آب تند می باشد اگر 
ناخدایان دقت لازم را نداشته باشند امکان غرق 
لنج ها زیاد است. یکی از بخش هایی که در لنج ها 
می بایست مراقبت ویژه از آن صورت می گرفت، 
موتور خانه لنج بود و کار شوفر یک کار فنی بوده 
 و در موتورخانه کار می کرد و معمولا حقوق ثابت 
 می گرفت. زیر دست شــوفر، معاون شوفر کار 
می کرد و او شوفر را در کارهای موتورخانه کمک 
می داد. شوفر لنج ها می بایست افرادی فنی، کار 
دیده و صبور مــی بودند. گاها ممکن بود موتور 
لنج در وسط دریا خراب می شد و اگر شوفر نمی 
توانســت به تعمیر موتور در وسط دریا بپردازد، 
احتمال غرق لنج وجود داشت. این نوشتار که با 
حمایت های فرهنگی شورای اسلامی و شهردار 
فرهنگ دوست و پر تلاش بندر خمیر جناب آقای 
مهندس جواد محمودی به رشته تحریر در می آید 
در نظر دارد به خطرات سفرهای دریایی و اقتصاد 
دریامحور در بندرخمیر از نگاه های متعدد بپردازد 
و نشان دهد که لنج دارای جنبه های متعددی بوده 
و معایب آن هم قابل بررسی است. لنج داری در 
کنار مزایای متعددی که دارد یک کار پر ریسک 
نیز می باشد. بیمه بدنه لنج ها بسیار گران می باشد 
و در گذشته بسیاری از لنج ها دارای بیمه نبودند. 
محموله لنج ها هم بیمه نبوده است. اعتماد زیادی 
بین ناخدا و صاحب بار وجود داشــته است و به 
همین دلیل نیز گاها پیش می آمد که در صورت 

 طوفان هــای دریایی ناخدا مجبــور بود برای 
سبک شدن لنج و عدم غرق آن مقداری از محموله 
را در دریــا بریزد و در این صورت برای صاحب 
بار مشخص شده بود که در صورت اضطرار این 
کار صورت گرفته اســت و اگر مقداری از بار به 
دریا ریخته نمی شد، شاید لنج به کلی غرق شده 
و تمام محموله بار از دســت می رفت و به همین 
دلیل نیز معمولا صاحب بار اعتراض زیادی انجام 
نمی داد. در بسیاری از موارد در بندرخمیر ناخدا 
هم صاحب لنج و هــم صاحب بار بود و مجبور 
بود در صورت اضطرار بار خودش را هم به دریا 
بریزد. لنج هایی که در ســفر دریایی به صورت 
سینگارد می رفتند در صورت غرق شدن احتمال 
نجات دریانوردان آن بیشتر بود و چون لنج های 
بندر خمیر به سفرهای نزدیک دریایی رفته و این 
مسیرها پر تردد بوده، در بسیاری از موارد ملوانان 
پس از غرق شدن لنج ها نجات یافته اند. در کتاب 
دانشنامه بندرخمیر به لنج های غرق شده بندرخمیر 
اشاره شده و در مورد هر کدام از آن ها این گونه 
آمده است: 1-لنج سید محمد سید عماد حکیمی 
در در ســال 1348 در حال بازگشت از دبی در 
نزدیکی های جزیره ابوموسی در حالی که با لنج 
 مدخان پهلی هم ســینگارد بوده، به هم برخورد 

می کنند و لنج حکیمی غرق می شود و سرنشینان 
آن توسط لنج مدخان نجات می یابند. 2- جهاز 
ناخدا احمد محمد آمی، هنگام بازگشت از کویت 
با بیش از 40 مســافر از خمیر و اطراف آن مانند 
دژگان، پدل، لمزان و رویدر در ســال 1349 در 
راس مطاف غرق شــد و هیچ فردی نجات پیدا 
نکرد. 3- جهاز بادی حاج ملا احمد میر حسین 
محمودی با ناخدایی حاج احمد سنگر زاده خاکی، 
هنگام رفتــن به بصره در مطاف غرق شــد. اما 
خوشبختانه یک جهاز صیادی از راه می رسد و 
جان ملوانان را نجات می دهد. 4- جهاز دیگری 
نیز مربوط به حاج ملا احمد میر حسین محمودی 
 این بار با ناخدایی حاج احمد سنگرزاده خاکی در 
نزدیکی های بندر دبی با کشتی برخورد می کند 
و غرق می شود اما کشتی همه جاشوان این جهاز 
را از دریا نجات مــی دهد. 5- بوم احمد صالح 
عرب زاده که با محمد حســن رحیمی شــریک 
بوده و خودش ناخدا بوده و در راس باســعیدو 
دچار موج می شــودو بر اثــر برخورد با صخره 
غرق می شود و چون این اتفاق در روز افتاده از 
باسعیدو کمک می نمایند و سر نشینان را نجات 
مــی دهند. 6- لنج مرحوم ناخدا احمد مالکی به 
ناخدایی خودش در نزدیکی اســکله بندرعباس 

غرق شده اما همه سرنشینان آن نجات پیدا کردند. 
7- لنج علی معدلی) زیرکوهی( در نزدیکی جزیره 
ابوموسی غرق شد و ملوانان آن همگی نجات پیدا 
کردند. 8- لنج احمد قاســمی در نزدیکی جزیره 
تنب کوچک در حال برگشت از دبی که پر از بار 
بوده به صخره اصابت می کند و غرق می شــود؛ 
سرنشینان آن همگی نجات می یابند و موتور آن 
نیز ســالم بالا آورده می شود.  9- لنج سمبوک 
علی محمد شریف بازماندگان به ناخدایی ابراهیم 
طبیب زاده در حال برگشت از امارات در نزدیکی 
تنب بزرگ بر اثر طوفان غرق می شود؛ این لنج 
4 سرنشین داشته که عبدالله قریشی، علی گرگایی 
و ابراهیم طبیب زاده غرق می شــوند، اما فرامرز 
بازماندگان نجات می یاید. 10- لنج علی محمد 
رحیمی در ســال 80 با ناخدایی حســن محمد 
ســاحلی زادگان در حال برگشت از دبی در بین 
راه دبی به ابوموسی، بر اثر طوفان غرق می شود و 
 سر نشینان آن توسط یک کشتی که از آنجا عبور 
می کرده نجات پیدا می کنند و همه آن ها را به دبی 
می برند. 11-لنج عبدالله مالکی معروف به عبدالله 
دمان به ناخدایی خودش در حال برگشت از دبی 
در مکانی در نزدیکی دولاببه نام کنارسیاه بر اثر 
برخورد با صخره غرق می شود و سرنشینان آن 

به وسیله ی ماشوه خود را به دولاب می رسانند 
 و با کمــک مردم آنجا بارهای آن را ســالم بالا 
می آورند و موتور آن را نیز ســالم از تخته جدا 
 مــی کنند و مــی آورند. 12- لنــج حاج علی 
منفرد زاده در تاریخ پانزدهم فروردین ماه 1382 
در بین راه دبی به ابوموسی با ناخدایی عزیز حلاوی 
بر اثر طوفان شدید به زیر آب می رود و 10 نفر 
 از ملوانان آن همگی غرق می شــوند. 13- لنج 
علی برشــان نیز که با لنج علــی منفرد زاده هم 
سینگارد بوده اند، در همان شب در بین راه دبی به 
ابوموسی غرق می شود و از 10 نفر کارکنان آن 8 

نفر غرق و 2 نفر نجات پیدا می کنند. 
14- لنج سید محمد هاشمی اماد مرحوم نمازی 
نیز در کنار تنب بزرگ به ناخدایی حسن عبدالله 
محمد صالح در حالی که حامل شــکر بوده غرق 
می شود و سرنشینان آن نجات پیدا می کنند لنج 
را پس از مدتی بیرون می کشند و موتورهای آن 
سالم می ماند. 15-لنج محمد حسین ابمال و لنج 
عبدالله چمن آرا در کنار اسکله خمیر سوخته اند.
) سید عبدالجلیل قتالی، 1398، ص 905 و 906(
این مباحث به خوبی می رساند که بیشتر لنج ها 
 در نزدیکی جزیره ابوموســی و تنب بزرگ غرق 
شــده اند و لنج هایی که با هم ســینگارد بودند 
 حداقل پس از غرق شــدن ملوانانشــان نجات 
 یافته اند. از سوی دیگر موتور برخی از لنج ها پس از 
غرق شــدن از ته دریا بیرون آورده شــده است. 
 بندرخمیــر در بین بنادر ایران از نظر ســوختن 
لنج ها در ساحل ممکن است تلفات کمتری داشته 
باشد، چون در گذشته لنج ها با فاصله مشخص 
در کنار خور لنگر انداخته و خور خمیر گنجایش 
کافی برای لنگر انداختن لنج ها با فاصله زیاد داشته 
است. بیشترین تلفات لنج مربوط به لنج ناخدا احمد 
محمد امی بود که در راس مطاف غرق شده است. 
راس مطاف از جمله مــکان هایی بود که امواج 
بلندی داشته و برخی لنج های بنادر دیگر ایران نیز 
 در آن مکان غرق شده و ضرب المثل طاف مطاف
 نخورده ای مربوط به همین مکان می باشد. از سوی 
دیگر مشخص است که در لنج های بندرخمیری 
ملوانان روستاها و شهرهای اطراف نیز مشغول به 
کار بوده و برخی از لنج داران در بندر خمیر هم از 
روستاها و شهرهای اطراف به این بندر آمده بودند. 
 ایمنی لنج ها در بستر زمان بیشتر شده و هواشناسی 
لنج ها را از خطرات بادهای مخرب دریایی آگاه 
می سازد. با وجود این داستان لنج و دریا همواره 
 این بوده که در برخی از موارد باعث غرق شــدن
 لنج های بندرخمیری گردیده است و غرق شدن 
لنج ها ممکن بود یک لنج دار را ورشکست نموده 
و او تــوان خرید لنج دیگر بــرای دریانوردی و 

سفرهای دریایی نداشته باشد. 

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

 فراخوان دومین جشنواره رسانه ای ابوذر 
منتشر شد 

  گروه خبر // رئیس ســازمان بسیج رسانه استان هرمزگان 
از برگزاری دومین جشنواره رســانه ای در این استان خبر داد. 
محمد امین ذاکری اظهار داشــت: ســازمان بسیج رسانه استان 
هرمزگان در راســتای ماموریت و اهداف خود در جهت ارتقای 
تولیدات ارزشــی و حمایت از خبرنگاران و پدیدآورندگان آثار 
فاخر انقلابی، بصیرت افزایی، امید آفرینی، ترویج فرهنگ ایثار و 
شهادت، پیگیری رسانه ای و رفع مشکلات مردم اقدام به برگزاری 
دومین جشنواره رسانه کرده است. وی افزود: ما سال گذشته نیز 
اقدام به برگزاری یک جشــنواره رسانه ای کردیم که با مشارکت 
خوب رســانه ها همراه شــد و در پایان آثار برگزیده نیز تقدیر 
شدند. مسئول بسیج رسانه استان هرمزگان گفت: این جشنواره 
در 11 محور شامل الگوسازی و مطالبه کارآمدی، روحیه جهادی 
و انقلابی، توان داخلی و خوداتکایی مانع زدایی ها، آســیب های 
اجتماعی، مســائل صنفی خبرنگاران و اصحاب رســانه، کرونا 
و کمک مؤمنانه، اصلاح ســبک زندگی، دشمن شناسی، امنیت 
پایدار، امید و نشاط و مدیریت بر فضای مجازی برگزار می شود. 
وی تصریح کرد: این جشنواره در قالب های خبر، گزارش)خبری، 
تحلیلــی، تحقیقی( مصاحبــه، تیتر، مقاله و یادداشــت، عکس 
کاریکاتور، اینفوگرافی، موشن گرافی و فیلم کوتاه برگزار و آثار 
در این قالب ها بررسی می شوند. ذاکری گفت: تمامی خبرنگاران 
شاغل با آزاد که در رسانه های سراسری یا غیرسراسری)منطقه ای 
استانی با محلی(، نمایندگی نشریات سراسری با خبرگزاری ها و 
همچنین پایگاه های خبری استان فعالیت می کنند و همچنین دیگر 
کارکنان و اصحاب رســانه می توانند در جشنواره ابوذر شرکت 
کنند. وی اظهار کرد: تمامی رسانه ها اعم از مکتوب و الکترونیک 
باید دارای مجوز از وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی بوده و در 
سامانه جامعه رسانه ثبت شده باشند، متقاضیان می توانند حداکثر 
در ســه قالب و در هر قالب، تنها با یک اثر شرکت کنند.ذاکری 
ادامه داد: در مواردی نیز اثر توسط دبیرخانه جشنواره رد می شود 
که شــامل مواردی چون اثر در خارج از بازه زمانی مقرر منتشر 
شده باشــد، اثر در رسانه های فاقد مجوز یا بولتن های داخلی 
منتشر شده باشد، اثر با نام مستعار و غیرواقعی منتشر شده باشد، 
اثر )به صورت کامل یا بخشی از آن که بدون منبع باشد( کپی شده 
از دیگر آثار باشــد، اثری که مشخصات درج شده آن در سایت 
جشنواره با لینک ارسالی مغایرت داشته باشد، البته هیات داوران 
و اعضای دیگر ارکان جشــنواره ابوذر امکان ارسال اثر به این 
جشــنواره را ندارند.مسئول بسیج رسانه استان هرمزگان با بیان 
اینکه مهلت آثار تا 13 آبان و اعلام نتایج و تقدیر از برگزیدگان 
در دهه فجر خواهد بود تصریح کرد: در هر قالب به نفرات اول تا 
سوم جوایزی همراه با لوح تقدیر اهداء می شود و نفرات برتر به 
جشنواره کشوری معرفی خواهند شد.به گزارش تسنیم ؛ ذاکری 
در پایان گفت: اصحاب رسانه استان هرمزگان می توانند از طریق 
ســایت https://hrasaneh.ir/abuzar1400 اقدام به ثبت 

نام و ثبت آثار کنند. 

خبری

)قسمت اول(

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

) اطلاعیه شماره ۲ (
قابل توجه اعضای محترم شرکت تعاونی نیکداران کیمیا هرمزگان ، غرفه داران ، اشخاص حقیقی و حقوقی و فعالان 
اقتصادی که درخواست مشارکت سرمایه گذاری در فاز دوم احداث پروژه این شرکت تعاونی نام نویسی و ثبت نام 
نموده اند ، بدینوسیله اعلام می گردد تا مورخ۱۴۰۰/۶/2۰ فرصت خواهند داشت که جهت تکمیل فرم )واجد شرایط 
و تعیین تکلیف درخواســت خود ، به دفتر تعاونی واقع در بلوار راه آهن ، پشت جایگاه سوخت ترنج ، بلوار شهدای 
اصناف ، مجتمع بنکداران ، غرفه C35 مراجعه نمایند . بدیهی است در غیر اینصورت ، بعد از این تاریخ این شرکت 
تعاونی هیچگونه تعهدی در قبال درخواست متقاضی نخواهد داشت. ضمنا لازم به ذکر است ، اشخاصی که تاکنون 

موفق به ثبت نام نشده اند، می توانند تا تاریخ فوق الذکر به دفتر تعاونی مراجعه فرمایند .

شرکت تعاونی نیک داران کیمیا هرمزگان
گروه خبر // محقق بخش گیاهپزشكي مرکز تحقیقات 
و آموزش کشــاورزي از پیدایش بیمــاري ویروئیدي 

کوتولگي رازك در نارنگي سیاهو خبر داد .
  به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر ســیاوش سماوي ؛ محقق 
بخش گیاهپزشکي این مرکز بیماري کوتولگي رازک نارنگي 
ســیاهو را اینگونه تشــریح کرد :   ویروئیدها کوچکترین 
 بیمارگرهای گیاهی شــناخته شده محســوب می شوند که 
 درون ســلول های میزبان تکثیر می شــوند و در سیســتم 
رشــد گیاهان اختــلال ایجاد می کننــد. ویروئید کوتولگی 
رازکHop Stunt Viroid )HSVD( ((   عامل بیماری 
کاچکسیا در درختان مرکبات است که علایم رنگ پریدگی، 
چســبندگی و قهوه ای شــدن آوندهای آبکشی گیاه، ترک 
خوردگی پوســت و ســاقه آبله ای را در این درختان ایجاد 
می کند.   وي افزود: این ویروئید دارای دامنه میزبانی وسیعی 
است و در درختان میوه مثل آلو، هلو، بادام و زردآلو باعث 
آلودگی می شــود. این بیماری می تواند باعث خســارت 

اقتصادی در مرکبات حساس نظیر نارنگی  شود.
   ویروئید کوتولگی رازک از طریق مکانیکی و پیوند منتقل 
می شــود. سماوي اظهارداشت : با بازدیدهای انجام شده از 

درختان نارنگی سیاهو که دارای علایم زوال و زردی بودند، 
در برخی از درختان، علایم شــدید ســاقه آبله ای معکوس 
)Inverse pitting( در قســمت طوقــه و تنــه ی اصلی 

مشاهده شد.  
 محقق مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزي گفت : با توجه 
به نــوع علایم، این درختان از نظر وجود ویروئید کوتولگی 
رازک مورد بررسی قرار گرفتند. وي خاطرنشان کرد: نتایج 
آزمایشگاهی نشــان داد که توالی قسمتی از این ویروئید با 
توالــی  متناظر آن در جدایه هــای ویروئید کوتولگی رازک 
شــباهت دارد. ســماوي با تاکید براینکه این اولین گزارش 
از وقوع ویروئید کوتولگی رازک بــه عنوان عامل بیماری 
کاچکســیا در درختان نارنگی ســیاهو در استان هرمزگان 
است ، مهمترین توصیه ها در خصوص این بیماری را  تغذیه 
مناسب و تقویت درختان، استفاده از نهال های سالم، حذف 
گیاهان بیمار و جایگزینی آن ها با گیاهان ســالم، اســپری 
پاشــی ترکیبات افزایش دهنده مقاومت القایی نظیر فوزتیل 

آلومینیوم ، فسفیت پتاسیم و ... عنوان کرد.

  گروه خبر//  روستائیان و عشایر استان 
با  دولت  هفته  بــا  همزمان  هرمزگان، 
حضور محمدعلی دشوارگر مدیر استان، 
اعضای شــوراهای اسلامی و  و  دهیار 
کارگزار بخش قلعه قاضی شهرســتان 
بندرعباس احكام مستمری بگیران اعطا 

گردید.
   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ دشــوارگر 
گفت: بر اســاس قانون پرداخت مستمری 
به فرزندان زنــان متوفی، در صورت فوت 
بیمه شده زن حقوق مستمری ماهیانه برای 
فرزندان پســر زیر 20 سال سن و دختران 

مجرد برقرار خواهد شد، که حکم برقراری 
 مســتمری اولین فرزند پســر مشمول این 
قانون در روســتای برتمــب بخش قلعه 
قاضی به ایشــان اعطا گردید. وی با اشاره 
 به اینکــه بیمه های اجتماعــی با ماهیت 
بین النسلی می توانند نیازهای اقتصادی و 

معیشــت بیش از یک نسل را تامین نمایند 
گفت: این موضوع سبب ایجاد نگرش های 
نو و گســترش فرهنگ بیمه ای در جامعه 

گردیده است.
  وی ادامه داد: شوراهای اسلامی و دهیاران 
در مناطق هدف ســفیران اصلی اشــاعه 
فرهنگ بیمه ای هســتند کــه امیدواریم با 
همراهی آنها بتوانیم شاهد افزایش ضریب 
نفوذ بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و 

عشایر در استان هرمزگان باشیم.

وقوع بیماری " ویروئیدی کوتولگی رازک " در درختان نارنگی سیاهو

احكام  مستمری بگیران در بخش قلعه قاضی به آنان اعطا گردید
قوه قضائیه 
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گروه خبر // سرپرســت معاونت امور صنایع سازمان صنعت،معدن 
وتجارت  اظهار کرد: 1۶واحد صنعتی غیر فعال در هرمزگان  از ابتدای 

امسال به چرخه تولید بازگشتند.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ ایوب رحیمی ، گفت: با فعال شــدن دوباره این 

واحدها و بازگشت آن ها به مدار تولید برای ۱۵۸ نفر اشتغالزایی شده است.
وی افــزود: برای احیای این واحدهای تولیدی در مجموع بیش از ۶۵ هزار 

و ۸۴۷ میلیون ریال ســرمایه گذاری شده اســت.وی زمینه فعالیت دوباره 
ایــن واحدها را اغلب در بخش های کانی های غیرفلزی و صنایع غذایی  و 

همچنین صنایع فلزی عنوان کرد و گفت: از این واحدهای فعال شده ۷ واحد 
در بندرعباس  و ۹ واحد دیگر در شهرســتانها مستقر هستند.رحیمی افزود: 

ســال گذشته نیز ۴۴  واحد در استان به چرخه تولید بازگشتند که بیشتر در 
حوزه کانی غیر فلزی، شیمیایی، غذایی و فلزی بودند.وی یادآور شد: تامین 
نقدینگی، خارج شــدن از تملک بانک ها، تعیین سرمایه گذار جدید، تغییر 
ساختار واحد تولیدی و مشــارکت واحدهای صنعتی بزرگ در راه اندازی 
واحدهای کوچک، از جمله اقدامات اجرا شده برای بازگشت این  واحدهای  

صنعتی به چرخه تولید بوده است. 

روابط عمومی 
با مصرف  ماهی و میگو، كودكانی سالمتر    ، شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 

اداره اوقاف و امورخیریه شهرستان بندرعباس در نظردارد 
تعدادی از واحدهای تجاری و انباری را از طریق مزایده کتبی و 
بارعایت اجاره شرایط  و مقررات اوقافی به اجاره واگذار نماید .

متقاضیــان از تاریــخ ۱۴۰۰/۰۶/۱۱ تــا پایــان وقــت 
اداری۱۴۰۰/۰۶/27 به اداره اوقاف و امور خیریه بندرعباس 

جهت دریافت اسناد مزایده و تحویل مراجعه  نمایند .
 متقاضیان می توانند برای کســب اطلاعات بیشتر صرفاً در 
ساعات اداری به قســمت اجارات اداره اوقاف و امور خیریه 

شهرســتان بندرعباس واقع در بلوار امام خمینی )ره( جنب 
امامزاده ســید مظفر )ع( مراجعه و اطلاعات تکمیلی دریافت 
نماید  یا با شــماره تلفن8- ۰7۶333۴975۴ تماس حاصل 
 نماینــد . تاریخ برگزاری مزایــده ۱۴۰۰/۰۶/28،  قابل ذکر 
می باشد مزایده با یک شرکت کننده نیز برگزار می گردد .                                                                                                 
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 سازمان اوقاف 
و امورخیریه

بازگشت 1۶ واحد صنعتی به چرخه تولید در هرمزگان 

گــروه خبر // حجت الاســلام پهلوانی گفت: آیین 
اختتامیه یازدهمین کنگره بین المللی امام سجاد)ع( 
امروز با ســخنرانی شــخصیت های مســلمان و 
غیرمسلمان داخلی و خارجی به صورت مجازی در 

بندرعباس برگزار می شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، حجت الاسلام » احمد پهلوانی « 
اظهار کرد: با توجه به شیوع کروناویروس و ضرورت رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، این کنگره بین المللی امسال نیز به 
صورت مجازی بعد از نماز مغرب و عشا  امروز آغاز به کار 
می کند. وی ادامه داد: قرائت پیام یکی از مراجع عظام تقلید 
به عنوان شاخص ترین بخش برنامه افتتاحیه یازدهمین کنگره 
است که توســط حجت الاسلام و المسلمین لبخندان مدیر 
موسسه فرهنگی اندیشه های اسلامی سجادیه قرائت خواهد 
شد.  مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد 

هرمزگان افزود: قرائت پیام اســماعیلی، وزیر فرهنگ و 
ارشــاد اسلامی توســط کمالی زرکانی، مدیرکل فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی اســتان هرمزگان از دیگر برنامه های 
آغازین این رخداد بین المللی است.وی ادامه داد: حجت 
 الاسلام و المســلمین دکتر ارزانی رییس ستاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری مساجد کشور و حجت الاسلام 
و المســلمین دکتر عبادی نماینده ولی فقیه در هرمزگان 
و رئیس شــورای سیاســتگذاری کنگره بین المللی امام 
سجاد)ع( از سخنرانان داخلی این کنگره هستند.  حجت 
الاســلام پهلوانی اضافه کرد: پروفســور تهرانچی رئیس 
دانشگاه آزاد اسلامی کشور، آیت الله رمضانی دبیرکل مجمع 
جهانی اهل بیت و حجت الاسلام کفیل مدیر مرکز تخصصی 
صحیفه ســجادیه و ارائه گزارش توسط علامه زاده دبیر 
کنگره بین المللی امام سجاد)ع( از دیگر سخنرانان داخلی 

هستند.  وی با بیان اینکه یکی از علمای اهل سنت نیز در 
این آیین ســخنرانی خواهد کرد، افزود: » میشل کعدی « 
اندیشمند مسیحی از کشور لبنان نیز سخنران خارجی آیین 
اختتامیه یازدهمین کنگره بین المللی امام سجاد)ع( است.  
دبیر اجرایی کنگره بین المللی امام سجاد)ع(، رونمایی از 
پنج جلد کتاب، تجلیل از پنج نفر از حفاظ صحیفه سجادیه، 
آزادی 11 نفــر از زندانیان جرائــم غیرعمد و مداحی را 
از دیگر بخــش های این آیین ذکر کرد. کنگره بین المللی 
امام ســجاد)ع( از 10 سال پیش همه ساله به همت ستاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد هرمزگان و 
با همکاری ادارات و نهادها و ستاد هماهنگی کانون های 
مساجد کشور از 12 تا 25 محرم همزمان سالروز شهادت 
سید الساجدین امام ســجاد)ع( و با حضور اندیشمندان 

مسلمان و سایر ادیان برگزار می شود.

یازدهمین کنگره بین المللی امام سجاد)ع(  امروز برگزار می شود

گروه خبــر // مدیــر کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری اســتان هرمزگان عنوان کرد:  
مرتع  داران فقط تا هشتم آذر ماه 1۴۰۰ برای 
تمدید مجوز فرصت دارند؛ اگر پروانه چرادر 
مهلت معین تمدید نشــوند، باطل و مرتع 

بلامعارض اعلام خواهد شد.
   بــه گــزارش خبرنگار دریا ؛ ســید محمد 
نــور موســوی  گفت : بــر اســاس بند 12 
بخشنامه1400/6/14891 مورخ 1400/5/5 
معاونت آبخیزداری، امور مراتع و بیابان مستندبه 
بخشنامه  1399/1/27/895مورخ 1399/9/8 
معاون وزیر جهاد کشاورزی و رئیس سازمان 

جنگلها، مراتع و آبخیزداری کشور مرتع دارانی 
که پروانه های مرتعداری خود را در سال گذشته 
تمدید ننموده اند، فرصت دارند حداکثر تا تاریخ 
1400/9/8 نسبت به تمدید پروانه مرتعداری 
اقدام نمایند.وی اظهار داشــت: مرتع دارانی که 
پروانه و مجوز مرتعداری خود را در سال گذشته 
تمدید نکرده اند، فرصت دارند  حداکثرتا هشتم 
آذر ماه 1400 نسبت به تمدید پروانه مرتع داری 
و پرداخت عوارض چرای دام خود اقدام کنند.
مدیر کل منابــع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان 
گفت: صاحبــان پروانه مرتعداری در مراتع این 
استان، باید نسبت به تمدید پروانه چرای دامهای 

خود اقدام کنند.وی افزود: در راســتای اجرای 
ماده 47 قانون تنظیم بخشــی از مقررات مالی 
دولت، همه صاحبان پروانه چرای دام در مراتع 
استان تا هشتم آذرماه سال جاری فرصت دارند 
تا با مراجعه به ادارات منابع طبیعی و آبخیزداری 
شهرستان مربوطه، نسبت به پرداخت عوارض 
تمدید پروانه مرتعداری و متعاقب آن در اجرای 
 بند 20 فصل دوم شــیوه نامه فنــی و اجرایی 
بهره برداری از مراتع کشور نسبت به تهیه و اجرای 
طرح مرتعداری  اقدام کنند.این مقام مسئول تاکید 
کرد: بر این اســاس پس از پایان مهلت قانونی 
اعلام شده، با بهره  بردارانی که نسبت به تمدید 

پروانه چرای دام خود اقدام نکرده باشند، طبق 
فصل چهارم اصلاحیه شیوه  نامه فنی و اجرایی 
پروانه آنها باطل و مرتع بلامعارض اعلام خواهد 
شد.وی ادامه داد: بر اساس شیوه نامه قبلی، هر 
دامدار مجاز اگر سه ســال متوالی و یا 5 سال 
متناوب بــه واریز پرداخت عــوارض قانونی 
 در پروانه چرا اقــدام نمی کرد پروانه اش ابطال 
می شــد، ولی در شیوه نامه جدید در سال 99 
بر اســاس مقررات و قوانین ابلاغ شده به علت 
وضعیت کرونایی، به جای یک فصل چرا، یک 
ســال مهلت دادند تا عوارض را پرداخت کنند.
مدیر کل منابــع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان 
 تصریح کــرد: رعایــت ضوابــط مربوط به 
پروانه های مرتعــداری وکنترل ورود بی رویه 
دام به مراتع استان جهت حفظ پوشش گیاهی 
و جلوگیری از فرسایش خاک و بروز سیل های 

ویران گر الزامی است..

مدیر کل منابع طبيعی و آبخيزداری هرمزگان

دامداران هرمزگانی پروانه چرا را هرچه زودتر تمدید کنند

گروه خبر // رئیس ســازمان آموزش فنی و 
حرفه ای کشور گفت: یكی از ایرادات سیستم 
آموزشی کشور مدرك محوری است و همه 
ارزش و توانمندی یک فرد نباید در مدرکش 

باشد. 
  علی اوســط هاشــمی در خصوص سفرش به 
جزیره کیش، چهار عنصر اساسی را در سازمان 
فنی و حرفه ای کشــور اعــلام کرد. وی تدوین 
استاندارد جدید مشاغل بر اساس آینده پژوهی 
را اولین عنصر و رویکرد دانســت و عنوان کرد: 
هم اکنون 7500 اســتاندارد آموزشی در کشور 

موجود است.
   هاشمی صلاحیت حرفه ای را به عنوان دومین 
عنصر معرفی کرد و گفت: معادل ســازی مدرک 

برای نیروهــای با تجربــه و دارای مهارت در 
حال تصویب اســت. هاشمی بر جامعه و تقاضا 
محور کردن مهارت تأکید و تصریح کرد: دانش، 
کاهش دهنده زمان دســتیابی به مهارت است. 
وی ادامه داد: ســنجش مهــارت یکی دیگر از 
برنامه های این ســازمان است و تلاش خواهیم 
 کــرد که هر کس بــه راحتی به مدرک دســت 
نیابــد. طبق اســتانداردهای ایســکو 2008 ، 

گواهینامه های فنــی و حرفه ای  اعتبار جهانی 
دارد و قابل ترجمه است.

  رئیس سازمان فنی و حرفه ای کشور بیان کرد: 
اساس آموزش در سازمان فنی و حرفه ای پروژه 
محوری و آموزش در محیط کار است و تنها 30 

درصد مباحث تئوریک است.
   هاشمی با اشــاره به تفاوت ها و مزیت هایی 
که در کیش می تواند ایجاد شود، خاطرنشان: در 

جزیره کیش با هماهنگی جوامع و صنوف، افراد 
بدون شرکت در دوره آموزشی، سنجش مهارت 
خواهند شــد و در صورت داشتن مهارت لازم 
بدون گذراندن دوره، گواهینامه دریافت خواهند 

کرد.
  وی اضافه کرد: تهیــه بانک اطلاعاتی مربیان 
کیش، دادن گواهی به مربیان کیش، تشکیل کمیته 
آموزش، توجه به مشــاغل جدید و رو به رشد ، 

نیاز به جمع آوری اطلاعات بازار کار و مهارت 
کیش به صورت سیستمی از مباحث دیگر مطرح 
شده در ســخنان معاون وزیر تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی بود.
  هاشــمی ادامه داد: یکی از ایرادات سیســتم 
آموزشــی کشــور مدرک محوری است و همه 
ارزش و توانمندی یک فــرد نباید در مدرکش 
باشــد.وی با بیان اینکه باید فصل جدیدی برای 
تربیت نیروی انســانی بر مدار دانش آغاز شود 
و کارخانه انسان سازی متفاوتی را شکل دهیم، 
اظهار کرد: فارغ التحصیلان دانشگاه با 45 درصد 
بالاترین نرخ بیکاری را در کشور دارند و نیاز به 
بازنگری در سیستم آموزش رسمی و غیر رسمی 
است. هاشمی با اشــاره به آگاهی و نیاز جامعه 

گفت: 52 درصد پذیرفته شدگان در دانشگاه ها به 
تعیین رشته تن ندادند.

 هاشمی با اشــاره به اینکه منشأ نوآوری ها در 
جهــان  4 تا 5 درصد دانشــگاهی و 95 درصد 
ریشــه در بازار، صنعت و مشتری دارد، تصریح 
کرد: اختیارات ســازمان فنی و حرفه ای کشور 
در کیش به ســازمان منطقه آزاد کیش تفویض 
می شود و کیش به عنوان معین مهارت آموزشی 
در مناطــق آزاد و الگوی کشــوری نقش ایفا 
کند.به گزارش ایســنا ؛ تلاش و پیگیری کیش 
برای میزبانی مسابقات آســیایی مهارت، یکی 
 از پیشــنهادات رییس ســازمان آموزش فنی و 
 حرفه ای کشــور به ســازمان منطقه آزاد کیش

 بود.

رئيس سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور در کيش عنوان کرد 

فارغ التحصيلان دانشگاهی در صدر بيکاری

  
مصاحبــه اختصاصــی // یكــی از موضوعــات 
مهمــی کــه در حال حاضــر در کشــور وجود 
و  اجتماعــی   مســئولیتهای  انجــام   ،  دارد 
خدمات رسانی شــرکتها و صنایع به مردم است ، 
اقدامی مهم حیاطــی که حتما باید صورت بپذیرد، 
یكی از شــرکتهای فعال در اســتان هرمزگان ، 
شــرکت پالایش نفت لاوان اســت که در جزیره 
زیبای لاوان واقع شده اســت ، این شرکت بزرگ 
نفتی در چند ســال اخیر ، در حدتــوان و حتی 
بیشــتر از توان و وظیفه اش به مردم جزیره لاوان 
خدمت کــرده و در پروژه هــای عمرانی جزیره 
لاوان کمک مالی کرده اســت ، مهندس اخباری، 
نفت لاوان  پالایــش   مدیرعامل محترم شــرکت 
خدمات رســانی به مردم جزیره لاوان را در دستور 
کار خود و شــرکت قرارداده است و با این هدف و 
دیدگاه توانسته کمک های شایانی به مردم جزیره 
انجام دهد این دقیقا همان مسئله مهمی است که 
حضرت آیت الله عظمی خامنه ای رهبر فرزانه ما نیز 

به آن بسیار تاکید داشته و دارند ،
   لذا در این خصوص مصاحبه ای با  سرگرد اصغر قلیان 
 فرمانده حوزه مقاومت بسیج امام رضا جزیره لاوان انجام 
داده ایــم کــه از زبان ایشــان هم این مســئله مهم را 
متوجه شــویم؛ ســرگرد اصغر قلیان فرمانــده حوزه 
 مقاومت بســیج امام رضا جزیــره لاوان در خصوص 
خدمت رسانی شرکت پالایشگاه نفت لاوان به جزیره و 
مردم شــریف لاوان  عنوان کرد : در 28 سال خدمت در 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در غرب استان هرمزگان 
و نیز چند ســال اخیر که افتخار خدمت به مردم جزیره 

لاوان را دارم ، بــه ضرس قاطــع اعلام می کنم بجز در 
چندســال اخیر ، هیــچ خدماتی به مــردم جزیره داده 
 نشده اســت  و از زمان مدیریت مهندس اخباری شاهد 
خدمات رســانی شــرکت نفت لاوان به مردم و جزیره 
هستیم، ارتباط بسیار خوب مدیرت کنونی نفت لاوان با 
 مردم جزیره و ارائه خدمات به این مردم و مباحث عمرانی 
 جزیــره لاوان در ســالهای اخیــر بســیار ســتودنی 

است.
   وی با اشــاره به اینکه ســابق بر این از طرف شرکت 
پالایشــگاه نفت لاوان هیچ گونه خدماتی به جزیره داده 
نمی شد ، گفت ؛ تا اوایل سال 1394 مردم جزیره لاوان 
از هیچ امکاناتی برخودار نبودند و در بدترین شرایط در 
حال زندگی بودند و این درحالی اســت که دو شــرکت 
بزرگ نفتــی در این جزیره در حال فعالیت هســتند و 
مردم این منطقه نباید در این ســطح از فقر زندگی کنند. 
فرمانده حوزه مقاومت بسیج امام رضا جزیره لاوان ادامه 
داد : خدمات مهم و ملموس شــرکت پالایشــگاه نفت 
 لاوان به جهــت رونق ، آبادانی جزیره لاوان قابل تقدیر 
است ، احداث رمپ اسکله شــناورها که به جهت رفاه 
حال مردم در  ســال گذشــته و طی قراردادی با بسیج 
طرح تحول بسیج لاوان یکی از آن اقدامات است ، چرا 
که ســابق بر این مردم برای سوار شدن به قایق ها باید 

تا زانو وارد آب میشــدند و خیس می شدند و این مهم 
به هیچ وجه در شان مردم شریف جزیره لاوان نبود، اما 
در حال حاضر با احداث این اسکله مردم در این حوزه 
مشکلی ندارند ، ایشان خاطرنشان کرد : صرفا در زمان 
مدیریت مهندس اخباری شــاهد این خدمات به جزیره 
لاوان و مردم شــریف این جزیره هستیم ) البته در زمان 
مهنــدس نامور هم اقداماتی در جهت رفاه مردم صورت 
گرفته بود اما اوج این خدمات در زمان مهندس اخباری 
اتفاق افتاد اســت ( ، لذا این مهم بسیار مشهود است ، در 
اوایل دهه 90 شــرکت پالایشگاه نفت لاوان فقط زیانده 
بود ، این مسئله ای است که از یکایک پرسنل و نیز مردم 
جزیره لاوان می توان ســوال کرد و پاسخ دریافت کرد 
، جزیره لاوان مثل یــک منطقه جنگی بی امکانات بود 
 ، هرچند در حال حاضر هم برای آبادانی بیشــتر همت 
همه مسئولین را میطلبد اما خوشحال هستم  که درچند 
ســال گذشته با حمایت های بی دریغ شرکت پالایشگاه 
 نفــت لاوان اقدامات خوبی در جزیــره صورت گرفته 

است .
  سرگرد قلـــــیان افزود ؛  جذب نیروهای  بومی نیز  
یکی از اقدامات شایســته و قابل احترام مدیریت جدید 
شــرکت نفت لاوان اســت ، چرا که بیــکاری جوانان 
جزیره لاوان یکی از معضلات مهم این جزیره اســت و 

آقای مهندس اخباری با همکاری بســیج جزیره لاوان 
در ایــن خصوص اقدامــات خوبی انجام داده اســت، 
حل مشــکل بیکاری جوانــان تحصیل کــرده جزیره 
لاوان از برنامه های مهم این پالایشــگاه اســت که به 
 خوبی در حــال انجام آن هســتند ، کاری که در ادوار 
مدیریت های  قبل شــاهد آن نبودیــم . فرمانده حوزه 
مقاومت بســیج امام رضا جزیــره لاوان در خصوص 
مســئولیتهای اجتماعی شرکت پالایشــگاه نفت لاوان 
نیز گفت ؛ خوشــبختانه این شــرکت در این حوزه هم 
توانسته اقدامات شــایان ذکری انجام دهد ، و علاوه بر 
احداث اســکله ، احداث سالن ورزشی و از همه مهمتر 
تامین تعدادبسیاری لوازم سرمایشی برای سالن ورزشی 
و مدرســه و نیز بهســازی آرامگاه شــهدای گمنام و ، 
 احــداث مراکز درمانی برای مردم این جزیره و نیز اهداء 
 بســته های حمایتــی و معیشــتی و همچنیــن انجام 
برنامه های فرهنگی از اقدامات ستودنی و حائز اهمیت 
مدیرت جدید این شرکت بوده است و باید اعلام کنم طی 
یکسال گذشته بجزء شــرکت نفت لاوان هیچ شرکت و 
ارگان دیگری به مردم این جزیره کمک نکردند. وی ادامه 
داد ؛ به زودی گزارشــی تصویری در خصوص اقدامات 
ارزنده شرکت پالایشگاه نفت لاوان در چند سال اخیر و 
رضایتمندی مردم شــریف جزیره لاوان از خدمات این 

شرکت به سمع و نظر مردم محترم خواهد رسید .
   سرگــــرد قلـــیان خاطرنشــان کرد ؛ دفاتر شرکت 
پالاشگاه نفت لاوان ، در جزیره لاوان و بندرعباس است 
و این شرکت متعلق به هرمزگان و مردم شریف هرمزگان 
است لذا بنده قویا« اعلام می کنم تمام اقدامات مهم برای 
مردم و تحول در پالایشــگاه نفت لاوان و جزیره لاوان 
فقط درسالهای اخیر ملموس بوده است و سابق بر آن هیچ 
نقطه روشنی را در این خصوص شاهد نبودیم ، این کشور 
متعلق به همین مردم است و منافع و منابع خدادادی این 
سرزمین هم متعلق به مردم است و مدیرانی که در راس 
کار هســتند صرفا خدمتگذار این ملت هستند و  هدف 
اصلی آنها باید خدمت به مردم باشد  و صدالبته که هدف 
 مهم نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران همین خدمت به 
 مردم اســت و رهبــر معظم انقلاب، حضــرت آیت الله 
امام خامنــه ای هم بارها این موضوع را به مســئولین 

گوشزد کرده اند.

فرمانده حوزه مقاومت بسيج امام رضا )ع(  لاوان :

شاهد خدمات شرکت پالایشگاه نفت لاوان به مردم هستیم 


